
 

 

 

 

 

 

 

ZAPISNIK 

od 20. studenoga 2023.  

 

sa 15. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije održane 

20.studenoga  2023. godine u Gradskoj vijećnici Grada Koprivnice, Zrinski trg 1/I, s početkom 

u 16,00  sati. 

  Sjednica je sazvana pozivom KLASA: 024-02/23-01/1, URBROJ: 2137-02/03-23-20  

od 10. studenoga 2023. godine.    

 

Sjednici prisustvuju članice i članovi Županijske skupštine: 

Vlado Bakšaj, Mijo Bardek, Ivan Biškup, Željko Brček, Dražen Čuklić, Ivan Čupen, Ana 

Marija Đurđ, Siniša Fabijanec, Damir Felak, Darko Fištrović, Miljenko Flajs, Ernest Forjan, 

Tomislav Golubić, Hrvoje Janči, Sandra Kantar, Miroslav Kovačić, Željko Lacković, Jadranka 

Lakuš, Marijana Lokotar, Marko Martinčević, Zdravko Matotan, Đurđica Mustaf, Eugen Pali, 

Stjepan Peršin, Dubravko Picig, Željko Pintar, Verica Rupčić, Ivica Srbljinović,  Tea Ščetarić-

Jasek, Kristina Škoda Vajdić i Josip Večenaj. 

Sjednici opravdano ne prisustvuju:  

1. Marko Fucak 

2. Danijela Glavosek Kovačić 

3. Sanja Horvat 

4. Mladen Kešer 

5. Dajana Milodanović 

6. Miodrag Plantak 

 

Ostali prisutni: 

1. Darko Koren, župan  

2. Ratimir Ljubić, zamjenik župana 

3. Ljubica Belobrk Flamaceta, pročelnica Upravnog odjela za poslove Županijske 

skupštine i pravne poslove 

4. Darko Masnec,  pročelnik Upravnog odjela za financije, proračun i javnu nabavu 

5. Marijan Štimac, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo, komunalne djelatnosti i 

poljoprivredu 

6. Melita Ivančić, pročelnica Službe ureda župana 

7. Ana Mušlek, pročelnica Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, znanost, sport i 

nacionalne manjine 

8. Damir Petričević, pročelnik Upravnog odjela za prostorno uređenje, zaštitu okoliša, 

gradnju 

       

                           
                REPUBLIKA HRVATSKA 
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                Županijska skupština  

  

Koprivnica, 24. studenoga 2023. 
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9. Tihomir Kvakarić, pročelnik Upravnog odjela za opću upravu i imovinska prava, 

10. Dragutin Guzalić, ravnatelj Županijske uprave za upravljanje županijskim i lokalnim 

cestama Koprivničko-križevačke županije 

11. Melita Birčić, ravnateljica Regionalne razvojne agencije Koprivničko-križevačke 

županije 

12. Željka Kolar, ravnateljica Javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode 

Koprivničko-križevačke županije  

13. Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno uređenje Koprivničko-križevačke 

županije 

14. Verica Ujlaki, pomoćnica pročelnice za informacijsku sigurnost i tehničke poslove 

15. Helena Matica, viša savjetnica – specijalistica za poslove Županijske skupštine 

16. Natalija Kamenetzky, savjetnica za komunikacije i protokol 

17. Marko Sinković, referent za informatiku 

18. Valentina Balaško, referentica za radne odnose i opće poslove 

19. Predstavnici medija. 

 

PREDSJEDNIK: Otvaram 15. sjednicu Županijske skupštine Koprivničko- križevačke 

županije i pozdravljam sve prisutne na današnjoj sjednici. Molim pročelnicu Ljubicu Belobrk 

Flamaceta da izvrši prozivku članica i članova. 

 

Ljubica Belobrk Flamaceta proziva članove i izvješćuje o broju prisutnih. 

 

PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je sjednici prisutan broj 30 članica i članova i da ova 

Županijska skupština može donositi pravovaljane odluke. Sada pozivan pročelnicu Ljubicu 

Belobrk Flamaceta da nas izvijesti o izvršenju zaključaka sa prošle sjednice. 

 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Akti sa prošle sjednice objavljeni su u Službenom 

glasniku broj 19. od 20. rujna ove godine. Opći akti dostavljeni su nadležnim ministarstvima  

na kontrolu zakonitosti te su svi akti dostavljeni u rad i provedbu nadležnim tijelima. 

 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem, prelazimo na skraćeni zapisnik koji smo primili. Ima li 

kakvih primjedbi na skraćeni zapisnik? Ukoliko nema, dajem skraćeni zapisnik na glasovanje.  

 

Županijska skupština jednoglasno je usvojila skraćeni zapisnik sa 30 glasova “za“ 

prisutnih članova.  

 

PREDSJEDNIK: Za današnju sjednicu primili smo prijedlog s 13 točaka dnevnoga reda. 

Od dana dostave radnih materijala naknadno smo u aplikaciji zaprimili materijal za točku 12. 

koja se odnosi na izmjenu člana Etičkog povjerenstva. Zaprimili smo i izvješće o provedenom 

savjetovanju o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za sigurnost prometa na cestama 

Koprivničko-križevačke županije kao i amandman na istu Odluku, podnesen od strane Odbora 

za statut i poslovnik. Nadalje, podneseni su i amandmani na prijedlog Proračuna Koprivničko-

križevačke županije za 2024. godinu, a isti su također vidljivi u sustavu eSjednice. Otvaram 

raspravu o predloženom Dnevnom redu.  
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Županijska skupština sa 30 glasova „za“ usvojila je sljedeći 

 

D N E V NI  R E D: 

 

1. Donošenje Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2024. godinu i projekcija za 

2025. i 2026. godinu  

 

2. Donošenje Višegodišnjeg plana uravnoteženja Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

za 2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu 

 

3. Donošenje Odluke o izvršavanju Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2024. 

godinu  

 

4. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Financijski plan Županijske uprave za 

upravljanje županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-križevačke za 2024. godinu 

 

5. Donošenje Odluke o sufinanciranju troškova smještaja osobama smještenim u domovima 

za starije i nemoćne osobe sa sjedištem izvan područja Koprivničko-križevačke županije  

 

6. Donošenje Odluke o određivanju  pravnih osoba od posebnog interesa za sustav civilne 

zaštite Koprivničko-križevačke županije 

 

7. Donošenje  Odluke o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za sigurnost prometa na cestama 

Koprivničko-križevačke županije  

 

8. Donošenje Odluke o sklapanju ugovora o osnivanju prava služnosti polaganja cijevi 

distributivnog visokotlačnog (NT) plinovoda i njegovog održavanja na nekretnini kčbr. 

1257/33, zk.ul. 10570, K.O. Koprivnici 

 

9. Razmatranje Izvještaja o provedbi Zakona o poljoprivrednom zemljištu, s prijedlogom 

Zaključka  

 

10. Donošenje Plana djelovanja Koprivničko-križevačke županije u području prirodnih 

nepogoda za 2024. godinu  

 

11. Donošenje Godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara za 2024. godinu 

 

12. Donošenje Rješenja o izmjeni Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Etičkog 

povjerenstva Koprivničko-križevačke županije 
 

13. Pitanja i prijedlozi 
 

PREDSJEDNIK: Prije današnje sjednice, sastala su se sljedeća radna tijela: Odbor za 

izbor i imenovanja,  Odbor za financije, Odbor za statut, Odbor za poljoprivredu,  Odbor za 

zdravstvo i Odbor za vodno i  komunalno gospodarstvo. Klubovi članova Županijske skupštine 

također su održali sastanke. Sad prelazimo na 1. točku dnevnoga reda. Evo od strane vladajućih 

i od dijela nevladajućih, nazovimo to tako, postoji prijedlog da objedinimo raspravu pod prve 

tri točke dnevnoga reda. Znači Proračun Koprivničko-križevačke županije, točka dva 
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Višegodišnjeg  plana uravnoteženja Proračuna Koprivničko križevačke županije za 2024. 

godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu i točka tri donošenje Odluke o izvršavanju 

Proračuna. Točke su sadržajno vrlo bliske, te predlažem da prihvatite ovaj prijedlog. Isto tako 

bismo pod točkom jedan i raspravljali o podnesenim amandmanima. Da li se slažemo s time? 

Jasno je da ćemo glasati o svemu odvojeno. 

Županijskoj skupštini pridružila se još jedna članica pa je u nastavku sudjelovalo 31 članova. 

Točke 1.- 3. 

PREDSJEDNIK: Proračun smo primili u zakonskom roku. O istome je provedena 

rasprava na  Odboru za financije, Odboru za statut, Odboru za poljoprivredu, Odboru za 

zdravstvo i Odbor za vodno i  komunalno gospodarstvo, a svi održani odbori podržali su 

prijedlog. Na prijedlog Proračuna podneseni su amandmani od strane Kluba SDP-a i HSLS-a. 

Amandmani su zaprimljeni u Poslovničkom roku i pravovremeno su dostavljeni županu na 

očitovanje. Pozivam prvo župana Darka Korena da dade obrazloženje Proračuna za 2024. 

godinu, a potom će predstavnici predlagatelja amandmana obrazložiti iste. 

DARKO KOREN: Poštovani predsjedniče, članice i članovi Županijske skupštine, 

izvjestitelji po točkama dnevnoga reda, pročelnici i stručne službe Županije, predstavnici 

medija, svi ostali prisutni, upućujem svima najprije pozdrav na ovoj današnjoj važnoj sjednici 

Županijske skupštine, koja na kraju svake godine donosi dokument, a svima je najvažniji 

dokumenta u jednoj godini kad govorimo općenito o županijskoj upravi, a to je proračun. Stoga 

bi evo ukratko samo iznio nekoliko uvodnih rečenica vezanih uz prijedlog Proračuna za 2024. 

godinu, isto tako sa projekcijama 2025. i 2026. godinu. Nakon čega se naravno i naše stručne 

službe, pročelnici, a prije svega pročelnik za financije i proračun, gospodin Darko Masnec može 

nadovezati ili odgovoriti na pitanje. Rekao bih da je plan da se prihodi i primici u 2024. godini 

planiraju u iznosu od 82 milijuna 622 tisuće eura, a što je u odnosu na plan za našu tekuću 

godinu 2023., manje za 28 posto. Razlog tome je da se od 01.01.2024. godine naša Opća 

bolnica, županijska bolnica dr. Tomislav Bardek prelazi na upravljanje državi. Dakle država 

nad njom stječe upravljačka prava i ona više neće biti proračunski korisnik Županije, a o tome 

smo i bezbroj puta govorili ovdje, na ovim našim sjednicama i to kada smo govorili o poslovnim 

rezultatima  Županije, odnosno o proračunu Županije. Mi smo ga zvali konsolidirani proračun, 

jer se tako nekada zvao, a sad je to proračun županije i koji je uključivao sve proračunske 

korisnike. Dakle u svim ovim godinama iza nas proračun je proizvodio taj sistemski gubitak. 

Ovom odlukom Vlade RH mislim da ćemo svi skupa na jedan drugačiji način promatrati 

proračun Županije od iduće godine. Kažem da je u projekcijama za 2025. i 2026. godinu 

planirani su prihodi i primici u iznosu od i to za 2025. godinu 87 milijuna eura i u 2026. 90 

milijuna eura. Ja sam to sad malo i zaokružio, ali evo iz tablica koje ste dobili vidite točne 

iznose.  

Uz planirane prihode i primitke, višegodišnjim planom uravnoteženja, rekli smo da 

govorimo o svemu, planira se korištenje planiranog viška iz 2023. godine u iznosu od 9 milijuna 

980 tisuća eura u sljedeće tri godine i to prema dinamici koja je iskazna u jednoj od ovih tablica. 

Sve kako bi, dakle u tom trogodišnjem razdoblju, proračun sveli na onu razinu koja pokriva 

naše rashode sa prihodima. Od tih ukupnih prihoda i primitaka, kad govorimo o njima ukupno 

je za sve decentralizirane funkcije iz namjenskog dijela stope poreza na dohodak predviđeno 
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milijun i sedamstopedesetšest tisuća eura, a iz pomoći izravnanja planirana su sredstva u iznosu 

od 3 milijuna tristošezdesetšest tisuća eura. Odnosno sveukupno financiranje DEC-a je 5 

milijuna i sto tisuća eura. Planirana su određena sredstva pomoći, od čega se najviše odnosi na 

sufinanciranje prijevoza učenika srednjih škola 60 tisuća eura, sufinanciranje učenika prijevoza 

osnovnih škola 80 tisuća eura, najam gimnazije Fran Galović Koprivnica 600 tisuća eura, 

županijski i međužupanijski linijski prijevoz putnika, to je onaj dio gdje smo među prvima u 

Hrvatskoj potpisali taj ugovor o javno linijskom prijevozu 2 milijuna 730 tisuća eura, za 

projekat Regionalni centar za gospodarenje otpadom 400 tisuća eura, zatim prihode za troškove 

preuzetih zaposlenika službenika i namještenika Ureda državne uprave u županiju u iznosu od 

1 milijun i 443 tisuće eura,  a sada imamo za tu namjenu iz države osigurano milijun i 660 tisuća 

eura.  Upravo smo ovih dana dodatnim razgovorima sa ministarstvom uprave o tome da se taj 

iznos i ta tablica u kojoj su osigurana sredstva za te urede državne uprave po županijama 

promijeni i da nam se ta razlika doda. Također je za projekat dvorca Inkey ukupno osigurano 

milijun eura. Podizanje energetske učinkovitosti školskih objekata 290 tisuća eura. Spominjem 

i sredstva za projekte temeljem prijenosa EU sredstava koja iznose 5 milijuna 627 tisuća eura, 

a oni su zapravo nastavak projekata školske sheme Prilika za sve, projekti Erasmusa i ostali 

projekti. Projekt Razvoj kompetencija kroz učenje temeljeno na radu, planiran je u iznosu od 

milijun i 957 tisuća eura, što je zapravo plaćeno, ali se očekuje dakle prihod u sljedećoj godini. 

Imamo sad i nekoliko vrsta pomoći i ne nadležnog proračuna proračunskih korisnika, prihode 

od imovine. Moram spomenuti previđen prihod od rente na mineralne sirovine u iznosu od 4 

milijuna i 200 tisuća eura. Imamo prihode od administrativnih pristojbi, a da vas sad ne 

opterećujem sa tim svim prihodima i silnim brojkama koje ste ionako sami uspjeli ili niste 

uspjeli pročitati u materijalima. Povrh svega ono što bih još tu spomenuo su prihodi od 

nadležnog proračuna i od Hrvatskog zavoda za zdravstveno osiguranje temeljem ugovornih 

obaveza koji su zapravo prihodi proračunskih korisnika u 2024. godini, a iznose 11 milijuna i 

600 tisuća eura i to su zapravo sve usluge koje financira HZZO, naravno bez Bolnice koja više 

nije u Proračunu. Predvidjeli smo dakle i određene primitke od nefinancijske imovine otprilike 

u iznosu od 300 tisuća eura, a odnose se na prodaju udjela i dionica u trgovačkim društvima u 

kojima je Županija suvlasnik. Prošli puta smo o tome bili razgovarali kad smo vodili raspravu 

o može biti o nekim programima i otkuda osigurati sredstva, a jedan od izvora je bila i prodaja 

tih naših poslovnih udjela u tvrtki PZC Varaždin u kojoj imamo 12,5 posto udjela pa smo rekli 

da bi to trebalo na neki način i u tom smjeru, smislu riješiti, odnosno te udjele prodati. 

Predvidjeli smo za to određene prihode, a možda će oni biti i veći, ali je bitno da imamo tu 

stavku u proračunu, a vi ćete odlučivati na koji način, kome i za koliko ćemo te udjele prodati. 

Kad govorimo o rashodima i izdacima u 2024. godini oni iznose 87 milijuna i 200 tisuća eura 

što je 28 posto manje u odnosu na plan za ovu godinu, a rashodi pak i izdaci za 2025. godinu 

iznose 90 milijuna i 800 tisuća eura, za 2026., 91 milijun 600 tisuću eura. Dakle ukupni rashodi 

poslovanja planirani u 2024. godini iznose 75 milijuna eura, a rashodi za nabavu nefinancijske 

imovine 11 milijuna i 600 tisuća eura, a izdaci za financijsku imovinu i otplatu zajmova 445 

tisuća eura. Razlika rashoda i prihoda pokriva se iz prenesenog procijenjenog viška iz 2023. 

godine u iznosu od 9 milijuna i 980 tisuća eura. Znam da će biti rasprave oko toga, no činjenica 

je da je to zakonsko rješenje, odnosno da se iz tog viška prihoda u odnosu na rashode pokrivaju 

sljedeće tri godine, a kako je i u ovoj tablici naznačeno i gdje se ukupni procjenjivi višak iz 

2023. godine prenosi i koristiti će se za sljedeće tri godine za višegodišnje projekte u zdravstvu 
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i školstvu, sljedećom dinamikom: u 2024. godini 4 milijuna i 600 tisuća eura, u 2025., 3 

milijuna i 800 tisuća eura i u 2026. godini 1 milijun i 500 tisuća eura. Evo tu je odgovor na to 

pitanje. Evo da sad ne spominjem rashode po našim odjelima, poslove Ureda župana, Skupštine, 

Upravnog odjela za financije u kojem moram samo reći da taj iznos od 5 milijuna i 900 tisuća 

eura se odnosi na plaće svih naših korisnika i zaposlenika. Kažem imate u materijalima u 

pojedinom svakom upravnom odjelu iznose predviđenih rashoda i na što se sve oni odnose. 

Možda bi evo samo tu u Upravnom odjelu za gospodarstvo spomenuo da je najviša stavka u 

iznosu od 3 milijuna i 700 tisuća eura, a odnosi se na županijski i međužupanijski linijski 

prijevoz putnika, za kapitalne investicije, ulaganje u dvorac Inkey, ruralni razvoj, projekti 

distribucijskih centara, centar za meso, centar za voće i povrće, za provođenje zakona u lovstvu, 

djelatnosti Razvojne agencije PORE i ostalo da ne nabrajam. U Upravnom odjelu za 

zdravstveno-socijalne djelatnosti rashodi koji iznose 23 i pol milijuna eura najviše se odnose 

na sredstva predviđena na funkcioniranje Doma zdravlja naše Županije u što ulaze i rashodi za 

rekonstrukciju ispostave u Križevcima, sufinanciranje ordinacije u ruralnim sredinama i nabavu 

ostale nefinancijske imovine. U Zavodu za hitnu medicinu od 5 milijuna i 800 tisuća eura 

postoje rashodi za redovno poslovanje nabave nefinancijske imovine, izgradnja parkirališta i 

garaža. Isto tako financiranje Tima 1 i Tima 2 u Križevcima i u Đurđevcu. Sigurno ste čuli da 

je na razini Vlade prihvaćen prijedlog nove mreže hitne medicine, a gdje bi ta oba Tima trebala 

ući u mrežu. Međutim tako dugo dok se to ne dogodi, nama je još uvijek jedan veliki upitnik 

nad glavom da li će se i kada to dogoditi, a mi sredstva za to moramo imati osigurana, a onda 

ćemo u tijeku iduće godine, ako se to zaista i dogodi i dobijemo ta sredstva od države tada ćemo 

ih rebalansom iskoristiti za nešto drugo. Zavod za javno zdravstvo, isto redovita djelatnost, 

specijalizacija. Dom za starije i nemoćne osobe 2,5 milijuna eura. Socijalna skrb za 

sufinanciranje smještaja u privatnim domovima za starije osobe, pomoći  u kućama osobama 

starije životne dobi i slično.  

Evo da sad tu spomenem,  a da se ponovno ne javljam po točki koja bude sljedeća. Mi 

smo u sufinanciranju smještaja u privatnim domovima ove godine predvidjeli da se 

sufinanciraju korisnici koji su smješteni van granica ove Županije, jer smo imali takvu 

inicijativu od pojedinih korisnika odnosno članova njihove obitelji. Dakle mi ne financiramo 

dom nego korisnika, a on je tamo u nekom domu van granica naše Županije i to iz razloga što 

na našem području nije našao smještaj odnosno mjesto, tako da u godini dana financiramo 

smještaj sa onim postotkom ili iznosom koji je predviđen. U Odjelu za obrazovanje u osnovnom 

školstvu trošimo 21 milijun eura pa tu su rashodi za plaće u sustavu, prijevoz učenika i svi oni 

projekti školska shema, kuhinja, ulaganja u nefinancijsku imovinu i ostalo. U srednjim školama 

16 milijuna eura, rashodi za plaće, prijevoz učenika, dakle isto tako slično kao i kod osnovnih 

škola. Još ovdje i sufinanciranje centara izvrsnosti, glazbenih škola. U visokom obrazovanju 

420 tisuća eura; kreditiranje studenata i razni oni drugi programi, te još uvijek subvencija 

kamata na one stare kredite. U kulturi 434 tisuća eura, sport i tehnička kultura 362 tisuće eura. 

U glavi Upravnog odjela, to se tako kaže, za obrazovanje i sport i nacionalne manjine, planirani 

su rashodi u iznosu od 7 milijuna i 200 tisuća eura, a odnose se na ostale obrazovne programe 

u iznosu od 1 milijun i 400 tisuća eura; škola plivanja, logopedska pomoć, najamnina 

Gimnazije, nagrade učenicima, tiskanje vodiča i slično, pomoćnici u nastavi 551 tisuća eura i 

to pokriva sada sve one troškove mimo projekta koji osigurava određena sredstva do minimalne 

plaće do svih onih prava, ako dobro govorim božićnice, uskrsnice, darova za djecu, prijevoza i 



7 
 

slično, dakle naš udio je predviđen u iznosu od 130 tisuća eura, zatim Prilika za sve 6, zatim 

podizanje energetskih objekta školskih objekata u iznosu od 290 tisuća eura. Projektiranje nove 

zgrade Srednje škole u Koprivnici 100 tisuća eura, Učeničkog doma u Koprivnici 97.800 tisuća 

eura, rekonstrukcija i dogradnja školskih objekata 4 milijuna i 100 tisuća eura i tako dalje, i 

tako dalje, razvoj kompetencija, obrok…U Proračunu za 2024. godinu i projekcijama za 2025. 

i 2026. godinu planiran je kao što sam to već rekao prijenos viška 9 milijuna i 980 tisuća eura 

što je procijenjeni konsolidirani rezultat proračuna Županije i njezinih 34 proračunskih 

korisnika koji se prenosi kao višak. Pozitivan taj financijski rezultat je posljedica prijenosa 

osnivačkih prava Bolnice sa Županije na državu, jer Bolnica više nije proračunski korisnik pa 

se ista više niti ne nalazi u našem županijskom Proračunu. Kao što sam ranije rekao, taj višak 

će se koristiti u naredne tri godine za financiranje višegodišnjih projekata u zdravstvu i školsku 

u onoj dinamici kao što sam rekao. Trudio sam se da budem kratak i jasan. Za svu nadopunu ili 

odgovore na pitanja, pročelnik Masnec je raspoloživ baš kao i ostali pročelnici ovisno o 

resorima. Hvala. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem županu. Dakle na obrazloženje Proračuna sada pozivam 

predstavnike kluba ili predsjednika kluba SDP-a ili HSLS-a da obrazlože amandmane na 

Proračun koji su podnijeli. 

TOMISLAV GOLUBIĆ: Poštovani predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici, stručne 

službe Županije, mediji, sve vas skupa pozdravljam. Ja ću predložiti prva tri amandmana, a 

gospodina Čuklića ću zamoliti da svoj amandman sam predloži. Što se tiče prvog amandmana 

planirano je smanjivanje sredstava sa kapitalnog projekta 1000137, to je dvor Inkey za 250 

tisuća eura, gdje je previđeno povećanje za isti iznos, odnosno za 250 tisuća eura na kapitalnom 

projektu rekonstrukcije i dogradnje školskih objekata. Ukratko tu se radi o energetskoj obnovi 

Gimnazije i Strukovne škole u Đurđevcu, te energetske obnove sportske dvorane Strukovne 

škole u Đurđevcu. Predloženo je povećanje iz razloga što na stavci kapitalni projekti 

rekonstrukcija i dogradnja školskih objekata osim plana Županije osigurana sredstva za 

modernizaciju školskih igrališta Gimnazije u Križevcima, Osnovne škole Fran Kancelak Drnje, 

kao i dovršetak modernizacije za školsko igralište Srednje škole u Koprivnici. Smatramo da je 

krajnje vrijeme da se započne energetska obnova na Strukovnoj školi Đurđevac i sportske 

dvorane. Na školi se još uvijek nalazi stara stolarija koja nije energetski učinkovita. Škola i 

sportska dvorana nemaju postavljenju termo fasadu. Prilikom kišnih dana povremeno 

prokišnjava krov na sportskoj dvorani, što će dovesti do uništenja parketa. Dugoročno gledano 

energetska obnova Strukovne škole i sportske dvorane, smanjiti će troškove grijanja, hlađenja, 

gdje boravi velik broj i to po 12 sati dnevno profesora, učenika, sportaša raznih uzrasta. Evo to 

je od kolege Fucaka amandman, koji će se priključiti malo kasnije. Drugi amandman vezan je 

za povećanje sredstva na kapitalne pomoći za ravnomjerni razvoj Županije, gdje se predlaže 

povećanje za 150 tisuća eura. U materijalima vidite sa kojih stavaka je predviđeno skidanje 

toga. Znači predlaže se povećanje za 150 tisuća eura u svrhu pokrića troškova obrane od 

poplave, u svrhu prevencija od poplavljivanja i to u općinama uz rijeku Dravu. Vrlo jednostavno 

znači sve one općine koje su tokom ove godine, tokom kolovoza, ali i prije, nemojmo zaboraviti 

da je bilo poplave, općine su pretrpjele određene troškove, određene štete. Tu jesu Hrvatske 

vode koje su nosioci obrane od poplava i nosioci tih troškova većinom, no međutim znate i sami 

da imate nekakav koridor koji je od Hrvatskih voda i koji one održavaju, a nekakvih minimalnih 
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zahvata ima i na nerazvrstanim cestama u općinama i da na nekakvima privatnim parcelama se 

uočilo gdje su problemi i da je upravo sad idealan trenutak da se nešto napravi, jer mislim da 

nitko od nas ne sumnja da će se nešto takvo nažalost ponoviti ili dogoditi u budućnosti. 150 

tisuća eura daleko je od iznosa koji je potreban da bi se takvo nešto uredilo, međutim molim da 

me netko demantira, ja informaciju nemam, da je tim općinama itko išta pomogao. Znate da su 

poplave bile velike, da su štete bile velike. Dakle to je to je to. Treći amandman odnosi se na 

povećanje za 70 tisuća eura na zaštiti i spašavanju, odnosno na osnovnoj djelatnosti Vatrogasne 

zajednice županije. Tu ću se vezati na ovo prethodno. Dale nosioci obrane te poplave bili su i 

dobrovoljni vatrogasci s područja cijele Županije. Ljudi koji su trošili svoje vrijeme, odlazili s 

posla, da bi tamo pomagali unesrećenima. Ti ljudi nisu dobili niti jednu kunu za to, a niti ne 

očekuju. Ono što mi predlažemo je tih 70 tisuća eura koju bi uložili u vatrogasnu mladež. Naime 

Vatrogasna zajednica županije funkcionira na način da tu postoje nekakvi uzrasti u tim 

vatrogascima, pomladak od 6-12 godina, onda je srednji uzrast mladež od 12-16, a nakon toga 

su oni operativni članovi koji su punoljetni. Kategorija od 12-16 godina je kategorija koja ima 

za razliku od ostalih, ima mogućnost da kroz svoja natjecanja izbore mogućnost sudjelovanja u 

vatrogasnom kampu Hrvatske vatrogasne zajednice u Fažani. Vatrogasna zajednica županije 

sudjeluje u troškovima za jednu ekipu, a mislim da je deset članova u toj ekipi, sa nekakvih 300 

eura, znači riječ je o nekakvim 2,5 tisuće kuna. Realni trošak smještaja i hrane za to desetero 

djece za tjedan dana iznosi otprilike tisuću i pol eura, a od Županije se dobije tri tisuće eura, 

plus još ako hoćete tu djecu odvesti troškovi prijevoza kombi neki, znači gorivo, ako hoćete 

djecu odvesti na neki izlet, realno bez nekakvih dvije do dvije i pol tisuće eura teško je odvesti 

tu djecu na ljetovanje. Ove godine se desilo da u vatrogasnom kampu mladeži u Fažani, tri naše 

smjene koje naša Županija ima nisu bile popunjene. Vjerojatno zato nisu popunjene i dozvolite 

mi da sad nagađam, ne iz razloga što nema te mladeži, jer nekakvom Dvd-u je puno da mora 

skupiti preko dvije tisuće eura da bi djeca otišla na ljetovanje. Dakle predlažemo da se tu ta 

subvencija Vatrogasne zajednice županije poveća na tisuću eura po ekipi, gdje bi omogućili 

Dvd-ima da svoju mladež ipak uspiju povesti na to ljetovanje u vatrogasni kamp u Fažani, gdje 

se onda možemo svi skupa nadati da u budućnosti kada ćemo imati poplave da ćemo zapravo 

imati operativne članove. To je dio sredstava koje predlažemo, a dio sredstava predlažemo da 

Vatrogasna zajednica županije usmjeri na uređenje tih prostora. Prostori su katastrofa. Podovi 

propadaju, vrata od tuša ne znam da li opće postoje, stavlja se deka na prozor da mi se moglo 

tuširati ili koristiti wc. Ja vas molim da se djeci uredi taj prostor. To je u jako jako lošem stanju 

i trebalo bi se u to uložiti definitivno. Postoje neke priče o tome da bi Hrvatska vatrogasna 

zajednica uložila u taj prostor, a radi se o montažnim objektima, jer naša djeca su smještana u 

montažni objekt, plus kontejneri koji su stari preko 20 godina, no sve su to najave i priče nitko 

o tome ne zna ništa. Ajmo osigurati da sljedeće godine tokom školskih praznika da naša djeca 

dok tamo odu u taj vatrogasni kamp da uvjeti budu adekvatni i da djeca mogu tamo spavati. Da 

im se kupe novi madraci za krevete, da se osigura sanitarni čvor kako Bog zapovijeda i da to 

bude dostojno. Evo iz tog razloga se daje ovaj amandman da se povećaju sredstva za 70 tisuća 

eura. 

DRAŽEN ČUKLIĆ: Sve vas lijepo pozdravljam, amandman se odnosi na aktivnosti 

unutar ruralnog razvoja i iznosi oko 20 tisuća eura. To je bila jedna ideja za pokretanje 

inicijative za jedan distribucijski centar, riječ je o preradbenom pogonu za mlijeko. Mislim da 

je Županija do sada dobro napravila zato što je pokrenula ove projekte, distribucijski centar za 
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meso i za voće i povrće isto tako. Mislim da je pročelnik Masnec bio čak i direktor jednog tog 

distribucijskog centra, a ja sam bio zaposlenik tog centra. Smatram da je to ispravan put, smjer 

u kojem ide Županija. Dakle smatram isto tako da bi taj put trebao ići i u smjeru mljekarstva. 

Županija broji negdje oko 25 posto isporučitelja mlijeka, mislim da sam tako u obrazloženju 

napisao, da je negdje oko 55 milijuna litara mlijeka, odnosno kilograma mlijeka, što znači da 

je to zaista jedan veliki broj, 15 posto od republičke proizvodnje. Smatram da se moramo malo 

više tome posvetiti jer tendencija isporučitelja mlijeka pada. Čisto samo da znate usporedbu, 

Hrvatska uvozi iz Slovenije oko 50 milijuna litara mlijeka, koja je značajno manja od jedne 

Hrvatske, dok samo Koprivničko-križevačka županija proizvodi negdje oko toliko koliko se 

uvozi iz Slovenije. Trebaju se uložiti neka početna sredstva da Županija krene u tom smjeru 

takvog distribucijskog centra. Znamo da nam je poljoprivredna proizvodnja jako slaba. Uvijek 

nam je za takve nekakve aktivnosti potreban i partner, što smatram da Županija ima partnera, a 

to je proizvođačka organizacija udruge proizvođača mlijeka Drava-Sava, tako da smatram da 

podloge za pokretanje postoje, a iznos novaca nije toliko velik da se ne bi moglo izdvojiti za 

pokretanje same inicijative. Hvala. 

PREDSJEDNIK: Sada pozivam župana da se očituje na sve predložene amandmane i to 

redom kako je teklo očitovanje. 

DARKO KOREN: A ja sam baš mislio da krenem od ovog zadnjeg ako „gospodin 

Masnec prihvati biti direktor ja prihvaćam amandman“. No, ovako, nekako osjećam da bi ova 

današnja rasprava u kojoj je donošenje Proračuna i za koji vjerujem da će biti danas usvojen i 

to u nekakvom idiličnom i tolerantnom tonu ili približno takvoj atmosferi, a mogu reći da 

vjerujem da to osjećam ovako po nekakvoj energiji koja je sada ovdje prisutna pa ne bih onda 

na neki način iznosio razmišljanja što stvarno mislim o amandmanima. Osim da oni kao i 

prošlogodišnji nisu napisani u skladu sa zakonom, zato jer nije naveden izvor, no unatoč tome 

mi prihvaćamo da se očitujemo o njima. Najlakše bi mi zapravo bilo reći amandmani se ne 

prihvaćaju i tako to onda izglasati. Ipak se imam potrebu osvrnut na svaki amandman koji je 

ovdje iznesen i svaka od tih ideja da se nešto napravi nije loše. Možemo samo raspravljati da li 

je to u našoj ovlasti, našim mogućnostima. Ono što je mene nagnalo na razmišljanje to su vaše 

ideje otkuda „skinuti“ te novce u Proračunu, dakle ja bi se više na to osvrnuo. Kad govorimo o 

amandmanu  jedan, čija bi svrha bila da se osiguraju sredstva za energetsku obnovu zgrade 

Gimnazije  i Strukovne škole u Đurđevcu i djela sportske dvorane, vi ste predložili da se 250 

tisuća eura smanji i skinu sredstva planiranih za kapitalni projekt i rekonstrukciju dogradnje za 

dvorac Inkey. To jednostavno ne mogu shvatiti da ste to predložili. Ako smo se na neki način 

opredijelili da u taj projekat idemo, da trebamo naravno osigurati sredstva, najprije sredstva za 

projektiranje, kasnije za izvođenje. Dakle da bismo dobili određena sredstva  iz onih izvora za 

koje smo aplicirali mi moramo imati vlastiti izvor financiranja, a to su upravo to, tih 250 tisuća 

eura. To je vlastito učešće. Ako nemamo tih 250 tisuća eura onda nemamo niti milijun, ako ste 

me razumjeli. Dakle u tom smislu neću reći da je to ovako malo neodgovoran prijedlog, ali u 

svakom slučaju je neprihvatljiv. Prilično smo odmakli u toj proceduri kandidiranja, imamo 

prilično dobre sve ocjene tog projekta. Ja sad ovdje ne tvrdim da će sve to biti i realizirano sto 

posto i ne mogu tvrditi, ali vrlo dobro stojimo trenutno u tome. Među nekoliko smo projekata 

u Hrvatskoj tog segmenta i zaista bi bilo šteta da on propadne zbog toga što mi sad tu nemamo 

vlastitu komponentu. Tako da apsolutno to ne možemo prihvatiti. A što se tiče programa 
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energetske obnove naših objekata to je jedan program koji je već uhodan, dobar dio toga smo 

napravili. Baš danas sam pročitao jedan članak na nekom portalu koji nije iz naše Županije, 

opet nije pristran ni u kojem smislu, a prati ta ulaganja u energetske obnove i projekte, odnosno 

školskih objekata i tu smo prilično odmakli. U našim planovima između ostalog imamo 

predviđeno i te objekte koje ste vi spomenuli.  S time da je ovaj Centar kompetentnosti u 

Đurđevcu, foto-naponi su gore napravljeni, isto kao i ovdje u Cekom u Koprivnici. I slažem se 

da je potrebno i energetski obnoviti zgradu i to je u nekakvom našem programu i to kada dođe 

na red. Sigurno ne iz ovog izvora. Dakle amandman broj jedan se apsolutno odbacuje. 

Amandman dva gdje se predlaže da se za svrhu pokrića troškova obrana od poplave i u svrhu 

prevencije poplavljenih općina uz rijeku Dravu osiguraju određena sredstva. Isto tako ne mogu 

razumjeti vas koji se zalažete za gospodarski i sveukupni razvoj naše Županije, kao i mi, da 

predlažete da se skinu sredstva iz stavke potpore za samozapošljavanje „START“ iz naših 

sufinanciranja gospodarskih sajmova, iz potpora male vrijednosti, iz obnovljivih izvora 

energije- solara koje financiramo, obiteljske kuće, kućanstva. Isto tako iz strateškog planiranja 

koje provodi PORA, pa iz projekta distribucijskog centra za meso, a prije ste to pohvalili, sad 

bi to skinuli i to naše vlastito učešće u tom projektu. Dakle ne razumijem. Sufinanciranje 

Turističke zajednice. Te pozicije gdje bi vi to skidali ta sredstva  u totalnoj su mi disproporciji 

sa onime što ste vi sve ranije predlagali i za što ste se zalagali. Da vas sad tu ponovno pozovem 

sigurno biste se opet ponovno založili za sve te programe, ali evo novce bi skinuli. Osim toga 

naveli ste povećanje u stavci koju ste predvidjeli kao kapitalnu pomoć, ali to nije kapitalna 

pomoć. Kapitalna pomoć su investicije, a ovo što vi ovdje predlažete zapravo ni nije naša ovlast, 

ne znam kako bi to uopće nazvao, to je ingerencija Hrvatskih voda, koje imaju svoje programe  

planove. Nedavno smo imali sastanak sa svim načelnicima općina koji gravitiraju tom prostoru 

sa Hrvatskim vodama u kompletnom sastavu, osim evo glavnog direktora. Napravljeni su jasni 

planovi koji imaju jasnu dinamiku u toj problematici, da ne kažem da je sve to idealno. Ali 

znam sigurno da je u tome naše učešće nepotrebno. Tako da, evo isto tako, amandman dva se 

odbija. Amandman tri, Vatrogasna zajednica, dakle predlaže se da se iznos poveća za 70 tisuća 

eura  da se sufinanciraju troškovi boravka ekipa vatrogasne mladeži u kampu u Fažani i da se 

osiguraju dodatna sredstva za dodatno uređenje postojećih prostora kako bi bili adekvatni za 

boravak. To bi bilo ulaganje u tuđu imovinu, a to je isto tako jako dvojbeno, jer mislim da nije 

isto baš u skladu sa zakonom. Činjenica je, a i vi ste isto tako dobili informaciju da Hrvatska 

vatrogasna zajednica preuzima taj kamp u Fažani i da ide u smjeru rekonstrukcije toga. Da se 

ti nekakvi bungalovi miču, da se gradi jedna zgrada ili dvije,  koja će dakle onda omogućiti 

djeci adekvatan i normalan smještaj, odnosno sasvim drugačije uvjete. Ja osobno nisam bio 

tamo dolje, ali vjerujem u sve ovo što ste vi rekli da to tako izgleda i da nije prilagodljivo djeci. 

Što se tiče sufinanciranja njihova boravka, jedan dio se sufinancira iz naše županijske 

Vatrogasne zajednice, a jedan dio iz gradskih i općinskih  vatrogasnih sredstava, jedan dio iz 

roditeljskih financija. Osobno sam za to da se u idućoj godini neki prijedlog uputi iz naše 

županijske Vatrogasne zajednice pa ćemo mi vidjeti šta je u mogućnosti i kažem nije uopće 

problem to u toku godine povećati, ali mislim da sada kroz taj amandman to nema smisla činiti. 

Ali da ne zaboravim pitati, gdje ste vi planirali „skinuti“ ta sredstava? Dale županijska 

promidžba informiranja pa to je već tradicija. To je vama već tradicija da predlažete da se skinu 

sredstva to jest novci za promidžbu i informiranje. Evo predstavnici medija su ovdje i ja 

vjerujem da će oni tu informaciju sada registrirati. Županija i svaka lokalna samouprava je 
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dužna informirati o svojem radu, imamo ugovore sa medijskim kućama koji su javno dostupni, 

evo i ja ću im dakle uputiti prijedlog, a na inicijativu vašeg amandmana da mi dostave prijedlog 

aneksa ugovora svih onih koje imamo s njima, u smislu smanjenja naših ugovora za postotak 

koji će izračunati temeljem ovih vaših 35 tisuća predloženih eura smanjenja. Dakle svi mediji, 

svima ćemo to uputiti pa dok se oni očituju, onda ćemo o tome razgovarati. Predložili ste 

skidanje u digitalnoj transformaciji županijske uprave. Cijeli svijet se dakle digitalno 

transformira, Hrvatska se transformira u digitalnom smislu. Rekao sam zadnji puta ovdje da 

smo kao Županija, bez lažne skromnosti, predvodnici te digitalizacije u Hrvatskoj. Mnogi 

dolaze kod nas učiti. Apsolutno mislim da je to vraćanje u neko prošlo vrijeme, ne znam evo 

koje stoljeće, ali skidanje novaca iz digitalne transformacije je zaista nešto što ne bi trebali i 

nešto što čovjek od vas ne bi očekivao. I kruna svega je da predlažete „skidanje“ sredstava u 

iznosu od 20 tisuća eura iz centra za zaštitu i spašavanje naše Županije. Dakle projekta u kojem 

ste i vi partner. Gospodin Golubić zajedno sa našim stručnim službama koordinira taj projekat, 

kao osoba koja je zadužena ispred Grada Koprivnice u taj projekat, kao što i moji pročelnici 

temeljem ovlasti koje su dobili taj projekat koordiniraju.  Projekat koji obuhvaća i preseljenje 

Javno vatrogasne postrojbe Koprivnica u taj prostor i hvala na dosadašnjoj suradnji i 

preporučujemo se i dalje. I dakle ne bi skinuo ovih 20 tisuća eura jer nam trebaju. Ovo 

sufinanciranje izrada projektne dokumentacije je sitnica. Prvo ste tražili povećanje, pa sad 

smanjenje, ja više ne znam sad što tražite, malo sam dezorijentiran. Imam još tu nekih 

komentara, ali ga ne želim upotrijebiti da ne narušim ovu našu idilu na sjednici pa ću evo za 

kraj reći da se amandman odbacuje. I četvrti amandman, poljoprivreda, od mojeg dragog 

gospodina Čuklića. Za ovo bi trebalo jedno malo detaljnije obrazloženje i na koji način bi mi 

to proveli. Isto tako da krenemo od skidanja sredstava, financiranje programa projekata udruga 

za djelatnost gospodarstva, poljoprivrede i ruralni razvoj, tu skidate super. Poticanje 

istraživanja i razvoja u poljoprivredi, to je zanimljivo, to je ustanova u kojoj radite, sin vam se 

inače time bavi, a borite se uvijek za to kao i ja. Dakle tu biste skinuli sredstva. Projekt 

navodnjavanja, evo ja ne znam da li naš potpredsjednik Skupštine zna da je prijedlog oporbenih 

vijećnika da se smanje sredstva za projekt navodnjavanja, odnosno njegovu pripremu. Isto tako 

projekt distribucijskog centra za voće i povrće. Skidaj voće daj mlijeko. To je evo put do 

uspjeha. Slažem se sa svim ovim iznesenim podatcima, kao što su podatci da pada broj 

isporučitelja, pa da bi Županija morala krenuti u razne projekte, evo mi krećemo svaki dan. 

Svima smo na usluzi pa tako proizvođačkoj organizaciji za mlijeko, kad god su oni u potrebi 

mi smo tu, evo čak mislim da su bili i korisnici nekih naših programa. Mislim da ova teza da 

dosadašnje oslanjanje na postojeće otkupljivače mlijeka, a to su Dukat i Vindija ne nudi 

perspektivu za opstojnost, već se proizvođači moraju okrenuti vlastitom poduzetništvu. To će 

sigurno supstituirati taj problem. Evo ta nekakva mala mljekara bude sigurno supstituirala ulogu 

Dukata i Vindije na području naše Županije, ali evo ja bi svakako i taj amandman odbacio. Evo, 

hvala lijepa. 

PREDSJEDNIK: Dobro, evo ako sam dobro shvatio, župan ne prihvaća sva četiri 

amandmana. Pošto smo sad spojili točke dnevnoga reda od jedan do tri i amandmane, otvaram 

raspravu znači objedinjeno za sve točke tri i za amandmane. Da li se predstavnici odbora žele 

javiti? Predstavnici klubova? Gospodin Golubić. 
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TOMISLAV GOLUBIĆ: Dozvolite mi da se na početku zahvalim našoj izvršnoj vlasti 

što je obrazložila odbijanje amandmana. Vjerujem da ćete svi dići ruke kao što je to župan 

rekao. Znači više se obrazlagalo gdje smo skidali ta sredstva, nego niste vi rekli da to ne valja. 

Vezano za dvorac Inkey nigdje ne piše da se skida iz vaših prihoda, ne znam gdje ste to pročitali. 

Dvije su pozicije u Proračunu, evo molim da me pročelnik za financije ispravi, ako krivo 

govorim, jedna je 250 tisuća eura, a druga je milijun eura, a mi smo naveli da se skida sa 

kapitalnog projekta, a ne sa koje pozicije. Samo to, dakle nije istina ovo župane što ste rekli 

sada. Druga stvar 9 milijuna i 900 tisuća eura, imamo viška koji prebacujemo u drugu godinu. 

I sve ovo što smo mi predložili je dobro, ali krivo ste tu neke izvore gdje bi mijenjali i što bi 

mijenjali. Nadam se da će neki od ovih amandmana tokom 2024. godine pronaći svoj put 

nekakvim drugačijim putevima, brzom cestom do Križevaca sigurno ne. Nekim drugačijim 

putevima da dođu u rebalans Proračuna pa da se to isfinancira, jer mislim da je bitno da se 

financira i nećemo imati problema, ako i vi predložite ili netko drugi, kako ste ono rekli 

predsjedniče vladajuće ili ne vladajuće pozicije. Šteta evo. Predlažemo samo ono što mislimo 

da je dobro. Siguran sam da i vi niste protiv ovoga svega, dapače, ali me smetaju neistine kada 

se govori da „skidamo“ sa neke pozicije, a to nije istina, jer skidamo s kapitalnog projekta. Sami 

ste i na početku rekli da je neispravno nomotehnički jer nismo naveli poziciju. Izvor, evo 

pardon. Eto nismo, definirali smo kapitalni projekt. Kako sam i rekao, siguran sam da će se naći 

razuma tokom 2024. godine što se tiče ovih sredstva za ove poplave, nadam se da će se to prije 

pronaći tj. prije nove poplave. Sredstva za vatrogasce, isto tako, nadam se da će to biti prije 

nego djeca idu na ljetovanje. Prije nego propadne parket u sportskoj dvorani u Đurđevcu, bit 

ćemo za to da se nađe razuma u 2024. godini. Proračun ovakav podržati nećemo. 

ŽELJKO LACKOVIĆ: Dobar dan, sve vas lijepo pozdravljam. Ovo sad smatram kao 

raspravu o Proračunu, s obzirom da se kolega Golubić osvrnuo samo na amandmane. Dakle 

poštovani kolege, tijekom godine svaka lokalna i područna samouprava poslaguje svoje 

planove pa se to radi kroz rebalans, za koji znam da je on pokazivač financijskih planova koji 

ih poslaguje. S druge strane proračun je dokument koji je po naravi primarno politički. To 

naglašavam iz razloga jer kada raspravljamo o Proračunu za sljedeću narednu godinu onda 

govorimo i o političkom aspektu kakav se zbiva ovdje na našem prostoru. Naša Županija nisu 

samo brojke koje su u Proračuna, nisu stavke, nisu upravni odjeli, naša Županija je prostor 

Podravine i Prigorja o kojemu mi kao Županijska skupština i legitimno izabrana izvršna vlast 

treba voditi računa  na jednoj generalnoj razini, jer ako mi nećemo voditi brigu o cjelovitosti 

naše gospodarske i druge politike na našem području neće drugi nitko. Naglašavam iz razloga 

jer vladajuća većina, župan i zamjenik župana, dolaze sa političkog spektra koji vlada ovdje i 

koji drži većinu u Republici Hrvatskoj odnosno vlada i u Hrvatskom saboru isto. Rezultate kako 

mi ostvarujemo i kao očekujemo u narednom razdoblju treba sagledavati u tom kontekstu. 

Primarno možemo biti svjedoci da se donose veliki planovi po pitanju prometne infrastrukture, 

vidimo da se po pitanju tome nismo odmaknuli dugi niz godina, ali isto tako vidim da se neće 

ništa značajno dogoditi po tom pitanju niti u sljedećoj godini, koja je čak zamislite i super 

izborna pa bi i po tom pitanju trebalo malo i dolijati optimizma ovdje u našu Županiju. Očito 

da naša Županija nije bitna ni presudna za ishod izbora, jer nismo čuli da se ozbiljno projektira 

cesta prema Koprivnici, da je u planovima Hrvatskih cesta sjeverna obilaznica koja dolazi do 

Koprivnice, a sve je to nešto što bi trebalo biti poticano od županijskog nivoa u regionalnoj 

vlasti. Znači u županiji se bore za svoju prometnu povezanost, a ne mogu se za to boriti općine 
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i gradovi, znači to je posao županije. U našoj Županiji se to mogu reći ne da se radi loše, nego 

se ne radi uopće tj. nikako, jer ova saga traje već desetljeće. Vjerujete mi neće se ništa po tome 

promijeniti.  Zašto su bitne ceste, evo možemo pogledati što ministar Butković govori o značaju 

Jadransko jonske autoceste, kako to utječe na gospodarstvo, turizam u Istri. Dakle kako ćemo 

mi kao Županija razvijati naš prostor Podravine i Prigorja bez ceste, znači nikako. Ono što od 

gospodarstva i imamo vidimo da to cijelo vrijeme stagnira, a da bi se to moglo razvijati potrebno 

je upregnuti se i uključiti sve svoje resurse i političke aktivnosti usmjeriti na rad prema 

poticanju ljudi koje rade u ministarstvima i u Vladi. Znači tijekom rebalansa bili smo suzdržani, 

rekli smo sve što je dobro, ali ono što nećemo podržati i što vidimo da izostaje iz ovog prijedloga 

Proračuna je inicijativa naše Županije da se donese cesta koja kreće od sjeverne obilaznice 

prema Križevcima i Koprivnici. Drugo nećemo podržati Proračun jer u njemu postoje stvari 

koje nisu financijske prirode, a vrlo su značajne za razvoj Županije. Znači ne grada, ne upravnog 

odjela, nego Županije, inicijativa za proglašenje nacionalnog parka Podravine je ključna da bi 

ovdje stvorili turizam, koji bi generirao potražnju odnosno potrošnju domaćih proizvoda, zato 

podržavam prijedlog i za mini klaonice i mljekare, jer od sljedeće godine nećete više ništa moći 

zaklati u svojem dvorištu. Znači ta inicijativa koja nije koštala ništa je izostala, a svjedoci smo 

da je Europska komisija i to mislim prošli petak, Europskom parlamentu i Vijeću Europe dala 

na usvajanje dokument koji se zove Uredba o obnovi prirode, gdje će se ogromna sredstva 

izdvajati upravo za održavanje eko sustava, prirodnih tokova rijeka, znači nešto kao da je pisano 

upravo za ovo naše područje, gdje novac apsolutno nije upitan i gdje sad Republika Hrvatska u 

roku od šest mjeseci mora pristupiti izradi strategije u kojoj će pozicionirati sva ta silna 

europska sredstva biti investirana, a sve radi očuvanja i obnove prirode. Evo mi smo primarno 

kao Županija oslonjeni na proizvodnju hrane, a od značajnih projekata u ovom Proračunu nema 

zapravo ništa. Ne želim govoriti o propuštenim prilikama koje se tiču navodnjavanja i svega 

što je potrebno za razvoj ozbiljne poljoprivrede. Dakle ako nemate poljoprivredu i strateške 

projekte koji će vam generirati turizam, ako nemate cestu, onda šta imate, imate jedinu 

stagnaciju. Imate situaciju da imate 10 milijuna eura na računu i da to prenesete u drugu godinu. 

To je u redu kada gospodarite sa svojim privatnim budžetom, ali u vrijeme kada imate poplavu 

europskih fondova, kad na svaku kunu možete privući europska sredstva, pardon na svaki euro, 

umjesto da sve male općine, jer oni ne mogu imati tolike financije, da se već ove godine raspišu 

natječaji, da oni mogu „povući“ ta sredstva, ne znam tipa 3 milijuna kuna koji će onda biti na 

raspolaganju dodatno njima za izradu projektne dokumentacije. 

PREDSJEDNIK: Kolega Lacković, na eurima smo, ne na kunama. 

ŽELJKO LACKOVIĆ: Pardon, euri, prihvaćam, evo ja sam još u zanosu u kunama. 

Ispričavam se. Znači bez korištenja sredstva iz europskih fondova, a ovdje smo svjedoci da mi 

nemamo strategiju i šta mi zapravo hoćemo od naše Županije. Do Križevca je došla cesta, 

čekamo da dođe do Koprivnice, do Đurđevca valjda preko Bjelovara. Pa tko treba voditi brigu 

o tome? Ne trebaju gradonačelnici ili načelnici sigurno. Ključna uloga je uloga Županije u 

svemu navedenome kao regionalnog tijela koje treba vršiti pritisak i koje se treba izboriti za te 

projekte i ono što oni ne žele, a to je upravo inicijativa treba biti razlog da vam kažu da nema 

sredstava. Jadransko jonska magistrala, pardon autocesta, Žuta Lokva Križišće, Metković 

Dubrovnik, 180 kilometara nove autoceste su upravo sredstva osigurana reprogramom u iznosu 

od 700 milijuna eura, plus 600 milijuna eura  dodatnih zaduživanja. Isto tako radi se Ipsilon, u 
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punom profilu probijena je cijev. Zašto? Pa zar mi ne možemo raditi turizam? Ako ćemo mi 

raspravljati o tome da je bitno obnoviti krov ili napraviti fasadu, obnoviti neki dvorac, pa to sve 

treba, normalno da treba, ali ponavljam gdje je taj smisao gdje je ta intencija, to se mora vidjeti 

u proračunu, a toga tamo nema. Skinuli smo Bolnicu kao određeni teret, ostalo nam je 10 

milijuna eura i ne znamo šta bi mi sa tim novcima, ali ćemo ih malo po malo i prema potrebi 

raspoređivati, umjesto da ih potrošimo u tri mjeseca. Mjesec dana ove godine, i dva mjeseca 

naredne godine. Općine koje nemaju vlastita sredstva koje imaju problem sa financiranjem dok 

im se ne vrate novci za projekte gdje ne prolaze na projektima, to bi bio jedan put, idemo prema 

EU sredstvima, znamo gdje ima i želimo ih koristiti. Zaključno, dakle, smatramo da se može 

puno bolje, smatramo da je politički korektno da vam ukažemo da se ne radi dovoljno dobro, 

smatramo da Županija ima svoju zadaću po vertikali i da je mora izvršavati u interesu svih 

gradova, općina i stanovništva i da će nas ovakvo stanje uvaliti još u veće probleme. Od 

depopulacije i od nemogućnosti bavljenja onoga što smo mi zapravo kao područje 

predodređeni, a to je proizvodnja hrana, to su prirodni resursi, kulturne vrijednosti, to je razvoj 

turizma. Za sve to je nužno prometno povezivanje da bi postojeća gospodarstva aktivnost trajala 

i zadržavanja ljudi, naročito mladih. Kad dođe u Ferdinandovac, nova dvorana ili škola ili ne 

znam šta tamo će se rađati šestero djece godišnje i to veliki problem, promašeno vrijeme, a ovo 

što radimo sa ovim proračunom je gubljenje vremena. Nezavisni kao opcija su spremni na 

suradnju sa većinom u svim pogledima koje se odnose i tiču se ubrzanog razvoja naše Županije 

i efikasno korištenje europskih sredstava. Na kraju nije bitno tko će biti odgovoran već je bitno 

u kakvom će stanju biti naša Županija za pet ili više godina. Sve prijedloge koje je dao SDP, 

nismo bili u nikakvoj prethodnoj suradnji sa njima, smatramo da su svi korektni i da ćemo ih 

podržati bez obzira na njihovu tehničku ili netehničku ispravnost. Mislimo da je to samo jedan 

znak podrške i da trebamo voditi brigu o svemu, ali o ključnom političkom dokumentu treba  

DUBRAVKO PICIG: Poštovani predsjedniče, župane, zamjeniče, poštovani mediji, sve 

vas lijepo pozdravljam. Mi evo ga sa liste Marija Rajna ćemo podržati Proračun i to radi 

sljedećih projekata; početak i izgradnja rekonstrukcije Doma zdravlja u Križevcima, nastavak 

poticanja obnovljivih izvora energije, nastavka pomaganja u srednje školske objekte i kroz 

program ulaganja rekonstrukciju školskih objekata koji će biti financirani iz NPOO-a prijava i 

projektiranje za natječaj školske dvorane na Kalniku. Hvala. 

ŽELJKO BRČEK: Dobar dan, pozdravljam sve prisutne, župana i ostale. Ja bi samo 

htio podržati ovaj amandman kolege Fucaka iz SDP-a vezan za obnovu i rekonstrukciju krovišta 

i dvorane u Školi. Zaposlenik sam Strukovne škole u Đurđevcu zadnjih 20 godina evo i baš u 

tom djelu prostora svoje učionice koja je dio te dvorane i evo 20 godina se borimo s tim 

problemom, poplavama i kišama. Kad god je nekakav veći prolom oblaka tamo curi. Znam od 

gospođa koje su tamo blizu dvorane da se žale na dvoranu. Jasno mi je da ne možemo biti  svi 

u onom novom prostoru koji je lijep i dobar, ali evo i tamo ima nekih problema odmah nakon 

puštanja u rad. Evo tamo u dvorani je zaista jako loša situacija i to kad god padne kiša to vam 

curi na sve strane i nažalost radi štetu na građevinskom dijelu i na opremi koja se tamo nalazi 

koju mičemo, jer nekoliko puta se desilo da je preko noći ili tijekom vikenda kada je padala 

kiša, voda je „napunila“ kompjutere da je došlo do opasnosti od strujnog udara. Uspjeli smo 

sva sreća nekako to izbjeći i da su nastavci  na vrijem uočili o čemu se radi. Apeliram da se 

ovaj problem što prije riješi, jer evo 20 godina to pokušavamo različitim krpanjem od strane 



15 
 

majstora ali nije se to uspjelo napraviti, jer jednostavno se traži kompletna rekonstrukcija 

krovišta tog dijela Strukovne škole tj. sportske dvorane. Evo hvala vam. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem. Dali se još netko od predstavnika kluba želi javiti? 

Ukoliko ne, zaključujem raspravu po klubovima i otvaram raspravu za članove i članice.  

MILJENKO FLAJS: Za početak pozdravljam sve, gospodin Masnec je direktor svemira, 

gospodin župan obrazlaže Proračun s rukom u džepu, ali to je lijepo. Dobro, kao što je rekao 

župan onako smo opušteni, idila vlada, duh. U tom duhu ću i ja krenuti sa raspravom o ovom 

proračunu. Rekao je župan na početku svojega obrazloženja da je Proračun važan i naravno da 

je važan. Ja radim u gimnaziji Fran Galović Koprivnica i da ja recimo dođem sutra u školu i da 

me ravnatelj pita zašto nismo donijeli Proračun“ ja mislim da bi mi ravnatelj rekao, kažem u 

žargonu, uha bi mi iščupao, zašto nismo donijeli Proračun, jer bilo kakvo privremeno 

financiranje je bezvezarija za regionalnu samoupravu pa tako i za našu Županiju. U svojem 

zadnjem javnom istupu govorio sam kako ću se još ovaj dio svojega djelovanja u Županijskoj 

skupštini u koju sam se vratio do lokalnih izbora nastojati zalagati oko dvije stvari: jedna je 

učenički dom Koprivnica, a druga je je brza cesta do Koprivnice. Siguran sam da nema ovdje 

među nama onoga koji će reći da to nisu važne teme. Dolazi li kao što to reče predsjednik 

Županijske skupštine iz vladajuće ili iz nevladajuće pozicije. No bonton, tako su barem mene 

učili kad sam bio mali, nalaže da uvijek valja govoriti ako već moraš, da treba govoriti o onome 

što je dobro, a onda, ako već moraš govoriti o nekome ili nečemu onda govoriš o onome što je 

loše ili manje bolje. Ja ću to tako i napraviti danas ovdje u ovoj raspravi. Dakle prvo učenički 

dom Koprivnica sa ovim silnim milijunima eura je rashod za dokumentaciju je izvrsna stvar i 

iznad svega to se treba podržati, posebno iz niza okolnosti za srednje školstvo u našoj Županiji. 

Mislim ovdje na Obrtničku školu, na gimnazijske smjerove, a isto tako na smjerove u Srednjoj 

školi Koprivnica. Ne iz razloga da mi možemo reći da imamo učenički dom, nego možemo reći 

da smo jedina županija koja učeničkog doma nema, za razliku od okruženja kao što su to 

Varaždin, Čakovec ili slično. Dobro u redu ima u Križevcima, ali Koprivnica nema kao središte 

Županije. Znači to je izvrsna stvar i tu stvar treba podržati. Ja bi čak ako ništa, Proračun treba 

podržati barem zbog toga. No ovdje se radi o financiranju projektne dokumentacije i ja se čvrsto 

i iskreno nadam da na tome neće stati. Znači da to u budućnosti bude doista isfinancirano, ali 

da onda krenemo u gradnju ili apliciramo na neki fond ili možda iz sredstava ministarstva, dakle 

ovisno o načinu i putu kojim će se to financirati. Bitno je da se to ne dogodi odnosno da se ne 

dogodi ono što se dogodilo sa gimnazijom u Križevcima, ljudi koji su iz Križevaca to jako 

dobro znaju. Postoji građevinska dozvola, ali škola još uvijek nije sagrađena. Drugo je brza 

cesta do Koprivnice i za to sam rekao da ću se zalagati, a meni se čini da ono što se sada gradi 

Križevci Kloštar Vojakovački je samo zaobilaznica Križevaca. Činjenica je da li je to tako vama 

ili nije, ali meni to tako izgleda. Zašto to kažem, pa zato jer postavljam pitanje kako objasniti 

da se u programu Hrvatskih cesta za 2024. godinu spominju Bjelovar, Virovitica, Terezino 

Polje, no nigdje se ne spominje Koprivnica. Zašto je to tako i kamo je Koprivnica nestala? 

Pogledao sam program Hrvatskih cesta za 2023., 2022.,2021. i 2020. godinu i našao sam tamo 

jednu zanimljivu činjenicu. Tamo je za godinu 2020. navedeno i citiram: državna cesta 10 

Podravski ipsilon brza cesta Vrbovec Križevci Koprivnica, granica Republike Mađarske, 

dionica Križevci Koprivnica, pod dionica Križevci Kloštar Vojakovački državna cesta 12 

Podravski ipsilon i dionica Farkaševac Bjelovar. No već u 2021. u programu piše citiram: 
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državna cesta 10 Podravski ipsilon Kloštar Vojakovački Križevci, državna cesta 12 Podravski 

ipsilon, Farkaševac Bjelovar. Sve evo da ti se jezik saplete. Sve to se nastavlja u 2022. sada u 

2023. godini i u budućnosti u 2024., pa da ne govorim do one 2030. Pitam vrlo jednostavno 

pitanje. Zašto i gdje je nestala Koprivnica? Ne zlonamjerno već dobronamjerno i s intencijom 

da Koprivnica konačno bude prometno povezana sa glavnim gradom Republike Hrvatske. Je li 

moguće, dakle, a mene bi zadovoljavalo s obzirom da raspravljamo o Proračunu pa da me 

predsjednik ne prekine da u ovom djelu Proračuna Upravni odjel za prostorno uređenje i gradnju 

razdjela 005 rashodi koji se odnose na aktivnosti izrade dokumenata volio bih da na toj poziciji 

mogu pročitati pripremne aktivnosti za izgradnju brze ceste, jer bez toga za Koprivnicu i 

Koprivničko-križevačku županiju nema razvoja. Evo ja bi to volio kada raspravljamo o 

Proračunu. Još tamo davne 1994. godine u Proračunu Županije bila je stavka za pripremne 

radnje za izgradnju brze ceste. Drugim riječima zaključujem podržat ću Proračun Županije, kao 

član Županijske skupštine, jer barem 50 posto mojih javno izrečenih intencija se u tom 

Proračunu nalazi. Mislim ovdje na dokumentaciju za učenički dom. Drugih 50 posto stavljam 

županu na srce i dušu da, ako već sutra želi kroz Hrvatski sabor, jer sutra je rasprava o državnom 

proračunu, može riješiti ovih ostalih 50 posto te Koprivnicu imenom i prezimenom unijeti u 

plan Hrvatskih cesta. Kako nas u budućnosti, a evo tu je i ravnatelj Županijske uprave za ceste, 

nitko ne bi prevario ili obmanjivao po povezanosti našega Grada i Županije s glavnim gradom 

Republike Hrvatske. Zahvaljujem. 

KRISTINA ŠKODA VAJDIĆ: Poštovani svi, evo ja ću sad navesti nekoliko projekata 

i programa radi kojih ćemo mi u HSS-u podržati Proračun Koprivničko-križevačke županije za 

2024. godinu. Jedan od prvih projekata je izgradnja nove srednje škole u Koprivnici. Naša 

Srednja škola u Koprivnici je jedna od najvećih srednjih škola u Hrvatskoj te broji 824 učenika 

trenutno. Kako bi se osigurali bolji organizacijski uvjeti u našoj školi i kako bi se osigurala 

jednosmjenska nastava u Srednjoj školi i Obrtničkoj školi nužna je izgradnja nove škole. Zato 

nam je jako drago da je u Proračunu za 2024. godinu, projekat nove srednje škole u Koprivnici 

i nadamo se da na tome neće stati i da ćemo uskoro dobiti novu srednju školu. Isto tako u 

Proračunu se nalazi i projektiranje učeničkog doma u Koprivnici, a kao što je i rekao gospodin 

Flajs Koprivnica je jedno od rijetkih središta županija koje nemaju učenički dom, odnosno 

studentski dom. U naše srednje škole trenutno polazi 89 učenika sa područja drugih županija, a 

ta brojka nam govori o dvije stvari. To je da su drugi učenici prepoznali kvalitetu naših škola, 

programa i došli su u našu Županiju, ali isto tako nam govori o potrebi tih učenika za smještajem 

u učeničkom domu. Naše škole polazi i 972 učenika putnika sa područja naše Županije i velik 

broj njih je sa udaljenih područja Županije te bi oni zasigurno koristili usluge učeničkog doma, 

kao i svi oni učenici koji dolaze na programe učeničke razmjene. Tako da evo smatramo da je 

projekt učeničkog doma vrlo bitan i zato ćemo podržati Proračun. Molim župana da nas izvijesti 

o tome u kojoj  je fazi  projekt učeničkog doma. Još jedan od projekata za koje smatramo da su 

bitni je izgradnja igrališta kod zgrade Srednje škole Koprivnica. Igralište je trenutno u fazi 

radova i završetak radova očekuje se iduće godine. Ne samo da će to igralište koristiti učenici 

srednje i obrtničke škole, njih ukupno 1383, nego će to igralište koristiti građani i naši sportski 

klubovi. Mislimo da je to jako bitno s obzirom da podatak da smo prvi u Europi po pretilosti 

odraslih, a što se tiče djece na petom mjestu, tako da smatramo da će takvo kvalitetno igralište 

u centru grada Koprivnice biti motivator za fizičku aktivnost naših građana i djece. Isto tako u 

mandatu ove Županijske skupštine u nekoliko navrata rasle su stipendije i jako smo ponosni na 
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to. Znači u akademskoj godini 2020./21. imali smo 74 stipendije po 700 kuna. U akademskoj 

godini 2021./22. imali smo 80 stipendija po 700 kuna. U akademskoj godini 2022./23. imali 

smo 100 stipendija po 1000 kuna ili ti 132,72 eura. U akademskoj godini 2023./24. imali smo 

100 stipendija po 150 eura. Dakle smatramo da je to jako bitno iz razloga što smo još uvijek 

daleko od europskog prosjeka po broju visokoobrazovanih u ukupnom broju stanovništva. 

Europski prosjek je 40,7, a mi smo 21,4 posto. Npr. 2011. godine smo imali 16,4 posto prosjeka, 

a 2021. godine u popisu stanovništva 21,4. Do povećanja te brojke zasigurno su dovele i te 

stipendije koje su rasle. Jedan od programa na koji smo osobito ponosni je program rane 

intervencije, koji se primjenjuje od 2022. godine, te je u toj godini odobreno 26 pomoći, a u 

2023. godini 29 pomoći. Svi znamo da je rana intervencija do tri godine jako bitna kako bi se 

osiguralo napredak djece kojima je takva pomoć potrebna. Po nekakvim istraživanjima čak 10 

posto djece u dobi do pet godina treba intervenciju., te mislim da smo time ne samo pomogli 

djeci, nego i obitelji i društvu u cjelini. Podržat ćemo Proračun i radi programa izgradnje 

solarnih panela na javnim objektima, ali također i poticanje solarnih panela odnosno 

sufinanciranje solarnih panela na obiteljskim kućama. Program se počeo primjenjivati 2022. 

godine i tada je sufinancirano 35 elektrana. 2023. 78 elektrana te zbog takvog programa pratimo 

europski zeleni plan, koji želi smanjiti visoke cijene energenata, a posljednje krize su nam 

pokazale koliko je bitna energetska neovisnost. I evo zadnje, ali ne manje bitno je pitanje 

pomoćnika u nastavi, o kojima smo govorili na prošloj sjednici. Naknada pomoćnicima u 

nastavi povećana je sa 01.01.2024. godine na 4,86 eura. Prvi puta će im biti isplaćena božićnica, 

regres, dar za djecu i putni troškovi. Smatramo i dalje da je ta naknada niska, ali ipak smo 

napravili jedan korak naprijed u tome svemu i molim župana i Županijsku skupštinu da ako će 

u budućem razdoblju imati mogućnosti da se ta naknada poveća. Znači zbog nove zgrade 

srednje škole, učeničkog doma, novog igrališta, porasta stipendija, sufinanciranja solarnih 

panela, rane intervencije i povećanje prava pomoćnika u nastavi, mi u HSS-u ćemo podržati 

Proračun Koprivničko-križevačke županije za 2024. godinu. 

TOMISLAV GOLUBIĆ: Dakle referirati ću se tu na izlaganje kolega. Kristina i ja se 

nadam da će biti sredstava u proračunu za sve ovo što si ti nabrojila, jer 9 milijuna i 900 tisuća 

eura prebacujemo neutrošenih sredstava u drugu godinu i nadam se da ćemo imati novaca za to 

sve što si rekla. Što se tiče ovih napomenutih stvari, kao što je to brza cesta, mislim gospodine 

Flajs čitao sam i ja sve te dokumente Hrvatskih cesta i stvarno ste u pravu. Ali ne morate čitati. 

Odite se odvezite u Kloštar Vojakovački i vidite, otiđite do Virovitice, radi se, odite do 

Bjelovara radi se. Jedino gdje se ne radi i točno je da ni nema brze ceste, podravske brze ceste, 

Varaždin, Virovitica, Osijek, nema ni toga. Ima Piškornica, ali kažu da ni ne znaju kako se bude 

to isfinanciralo i da se očekuje od Europske komisije sastanak za „magic project“ jer 6 milijuna 

eura još nam visi u zraku, a koliko piše u fondu za zaštitu okoliša. Drava, sanacija nasipa, ne, 

nema ni toga u Proračunu. Praonica vagona u Botovu, nema. Da, puno toga nema. Morao sam 

reagirati tu na ovo oko učeničkog doma Koprivnica, tu sam ja partner, je li tako, grad to sam ja. 

Nije mi jasno da ćemo tri godine za redom projektirati? 97.800 tisuća eura u 2024., 102 tisuće 

eura u 2025. Koliko znam već sad projektiramo tri godine i ako se ne varam pred izbore ste 

prikazali 3D model, gotovo rješenje i ide, i ide, i to bude tako. Onda ste primijetili da ne možete 

rekonstruirati da morate rušiti pa je sve to palo u vodu i na kraju ne znamo koliko je to koštalo. 

I druga stvar je srednja škola Koprivnica. Bio je tu premijer i navodno je bilo govora o tome. 

100 tisuća eura za projektnu dokumentaciju, a u projekcijama nula. To znači da još ništa nije 
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dogovoreno i nemamo pojma iz čega ćemo isfinacirati srednju školu, a onda ćemo to pomaknuti 

za godinu dana, to projektiranje. Za razliku od učeničkog doma gdje ispada da ćemo ga tri 

godine projektirati. 

PREDSJEDNIK: Gospođa Škoda Vajdić. Drugo javljanje dvije minute molim. 

KRISTINA ŠKODA VAJDIĆ: Zaboravila sam spomenuti amandmane i to sama se 

zapravo javila za riječ. I da molim župana i Županijsku upravu da nađe sredstva u budućem 

razdoblju za sufinanciranje smještaja vatrogasne mladeži u Fažani. Ove  godine sam imala 

prilike ljetovati u Valbadonu i svakodnevno sam prolazila kroz to mjesto u Fažani, kraj tog 

kampa i predivno je vidjeti tu djecu kako uče vatrogasne vještine. Znamo da su nam vatrogasci 

bogatstvo i to nama se pokazalo u zadnjim krizama u poplavama i smatram da je najmanji 

problem da tim klincima osiguramo da odu na ljetovanje tih dva tjedna. Toliko od mene. 

MARKO MARTINČEVIĆ: Poštovani predsjedniče, župane, zamjeniče, uvažene 

kolegice i kolege. Osvrnuo bi se na projekt distributivnog centra za meso u Križevcima. 

Dopustite da vas prvo zagnjavim brojevima a onda ću postaviti pitanje. Proračun za 2023. 

godinu kada smo ga prošle godine donosili bilo je planirano 123 tisuće eura. Rebalansom 

Proračuna u sedmom mjesecu ove godine iznos je ostao isti, a 2024. nula eura. 2025.132 tisuće 

eura. Proračun za 2024. godinu 260 tisuća eura. Od inicijalnih milijun eura za 2024. godinu 

došli smo na 260 tisuća eura, a od inicijalnih 7 milijuna eura za 2025. došli smo na 271 tisuću 

eura. Ja shvaćam da je to vlastito učešće. Ono što mi nije jasno da je centar za meso uvršten u 

plan razvoja Koprivničko-križevačke županije. Dobili smo novce za dokumentaciju od 

ministarstva, pa me sad čisto zanima gdje je zapelo, zašto nema daljnjih natječaja i hoće li ih 

biti. Kao Križevčanin pohvaljujem u ovom Proračunu trogodišnji plan izgradnje Doma zdravlja 

u Križevcima, gdje Županija zajedno s Gradom Križevcima radi odlučno na primarnoj 

zdravstvenoj zaštiti koju mi svi zaslužujemo. Hvala vam. 

PREDSJEDNIK: Da li se još netko od članica i članova javlja u ovoj raspravi? Ukoliko 

ne pozivam župana da dade završno očitovanje. 

DARKO KOREN: Evo ako ću uspjeti za sve, ako ne dopuniti će me pročelnik. Stojim i 

dalje kod toga da i se čini da je ova današnja rasprava kvalitetna, nije ispolitizirana previše, 

nego je usmjerena ka cilju a to je razvoj naše Županije. Znam da će uvijek biti različitih ocjena 

o jednoj istoj stvari. No vidio sam ovdje i nekih pozitivnih ocjena da kažem ovako uvjetno 

pozitivnih s druge strane od onih koji su ne na vlasti nego oni koji drugačije razmišljaju. 

Primijetio sam i ponudu za suradnju gospodina Lackovića koja mislim nije sporna ni u ovom 

razdoblju koja je iza nas, pogotovo po nekim projektima u gradu Đurđevcu i mislim da ćemo 

koliko znam uskoro i razgovarati o nekim stvarima. Da se referiram po ovim pojedinim 

pitanjima, temama, ja ne znam gospodin Golubić što vam reći oko ovih vaših amandmana, na 

kojima i vi dalje stojite da su opravdani. Ja stojim kod onoga da nisu. Pogotovo stojim kod toga 

neovisno o nekakvim formalnim proceduralnim predlaganjima tako da nisu u redu s ovoga 

aspekta skidanja sredstva  s pozicija, za koje mislimo da su isto tako vrijedne i neki drugi baš 

suprotno smatraju da treba sredstava na tim pozicijama i čak da ih treba povećati. U više tih 

rasprava primijetio sam da ne govorimo o županijskom Proračunu o njegovom usvajanju nego 

o projektima koji su nacionalni. Prije svega ovi u infrastrukturi, gdje ne kažem da ne postoji i 
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naša određena uloga i bez obzira što to formalno nije. I ta naša brza cesta je tema svih naših 

famoznih tema danas. Na kraju krajeva to se radi, ja ne znam gdje ste vi bili i što ste vidjeli, a 

bili ste na svim  drugim gradilištima, a niste bili u Vojakovačkom Kloštru i vidjeli da je započeta 

gradnja te ceste. A jeste vidjeli? Dobro onda. Drago mi je. To sam htio čuti od vas. Bez obzira 

na te planove državnih cesta, garancije koje smo mi dobili da će se cesta do Kloštra napraviti i 

to manje od onoga razdoblja koje je ugovorom predviđeno, nekih godinu i pol do dvije. 

Paralelno se radi i priprema dokumentacija do Koprivnice i da će nastaviti gradnja do 

Koprivnice. To je ono što ja znam. Jedno za svagda da kažem, ja jesam vjerojatno osoba koja 

je najviše etiketirana posljednjih godina po tom projektu kao nečemu što nije uspjelo, primio 

sam svu silu političkih i svakakvih pitanja na tu temu. Ali onda da kažem evo nešto neskromno, 

a ne volim sebe isticati u prvi plan i kažem odgovorno da nije bilo mene taj projekat bi umro. 

Evo sad vam to kažem prvi i zadnji puta i nikad više. Gradi se cesta, ja bi isto volio da imam 

pred sobom nekakav plan daljnjeg razvoja tog projekta u dinamici, u iznosima, ali to je 

mukotrpan posao kao što je i mukotrpan posao lobiranje, tako mi to zovemo. Iako je to u 

hrvatskom zakonodavstvu nepoznanica,  ja znam, a tek se planira uvesti u nekakvo buduće 

razdoblje. Podržavam sve ovo što ste vi rekli i želja mi je sigurno više nego bilo kome od vas i 

da se to zaista napravi, ta brza cesta i to u punoj mjeri do Koprivnice pa do mađarske granice. 

Nemam tu šta više za reći. Što se tiče učeničkog doma to je pitanje koje je postavila nekolicina 

vas, gospođa Škoda Vajdić, gospodin Flajs i gospodin Golubić. Dakle učenički dom će se 

sigurno graditi. Raspisali smo natječaj za projektiranje, a to je dosta ovako jedan složeni proces 

i sigurno bi me predsjednik prekinuo da ga obrazlažem od početka do kraja. Dosta je tu bilo 

mijena u smislu tehnologije i to od samoga početka kada smo tu zgradu dobili od ministarstva 

imovine, a  to je bivša zgrada željezničkog konačišta. Tu je prva nekakva procjena struke oko 

statike bila da se to mora srušiti. Najprije da ne pa onda da je to potrebno. Sada smo se okrenuli 

jednom drugom tehničkom rješenju za koje ćemo dobiti adekvatnu projektnu i svaku drugu 

dokumentaciju koja nam garantira da možemo iskoristiti postojeći objekt i izgraditi kapacitet 

od 90 smještajnih kapaciteta, plus, minus, da ne idem baš u točan broj. Dakle taj natječaj je 

raspisan, odnosno mi smo ga već zapravo i proveli, odabrali smo izvođača za taj prvi dio, dakle 

statiku i rješenje. Planiramo to isprojektirati vrlo brzo i ono na čemu sam se ja zaista trudio i 

radio zajedno sa još nekim ljudima je da taj projekat bude realiziran u smislu gradnje. Da uđe 

u državni proračun. Bio sam danas informiran o press konferenciji o kojoj ste vi predstavnici 

SDP-a imali i gradonačelnik Jakšić da u jednom dijelu nije baš sve to bilo korektno, s obzirom 

da sam ja sa njime o tom projektu kao i o projektu studentskog doma u zadnje vrijeme nekoliko 

puta razgovarao. Dogovorili smo se da amandmanima u državnom proračunu se uvrste ta dva 

projekta. Gradonačelnik Jakšić je najprije rekao da on ima u nekom svom prijedlogu 

amandmana iznijeti, a nekako smo u razgovoru iskreno onako zaključili da bi možda bilo 

korisnije da to predloži netko drugi. Mislili smo da saborski zastupnik Sobota to predloži no 

međutim to nekome ne odgovara, ne znam. Tako da smo se mi opredijelili da se bavimo sa 

našim projektom, učeničkim domom. Mi ćemo taj projekat predložiti u državni proračun i 

nadam se da će taj amandman biti usvojen i da će se zaista osigurati sredstva za gradnju 

učeničkog doma. O studentskom domu ne želim razgovarati niti me itko o tome pita. To je 

nečiji drugi projekt i taj neka odgovara na to pitanje. Učenički dom će ja se nadam krenuti na 

jesen u gradnju, a do ljeta bi trebao biti projekat gotov. Neću ići u detalje jer je to sve skupa još 

vrabac na grani kad govorim o državnom proračunu, a kada to bude usvojeno, predloženo i tako 
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dalje, svi ćemo to znati. Ako pak neće biti tako onda ćemo naći načina, a sa gradonačelnikom 

smo razgovarali da ćemo taj projekat zajedno raditi i opet kao ne bude tako onda ćemo ga na 

neki drugi način u nekom drugom aranžmanu izrealizirati. To je što se tiče učeničkog doma. 

Znači to je projekat koji već ide, projekat koji se veće radi. Gospodin Lacković se u svojem 

izlaganju dosta referirao na neke stvari koje nisu predmet ovog našeg Proračuna, odnosno 

prijedloga Proračuna i današnjega donošenja Proračuna. No isto tako podržavam puno toga 

izrečenog, čak podržavam i ono da se uvijek može bolje. Što se tiče nacionalnog parka 

Podravina ja zaista ne znam gdje smo mi tu u kojoj ulozi krivi, ne mogu se evo o tome danas 

očitovati, jer iskreno o toj ideji ja premalo znam. Dakle uvažavam sve ono što ste iznijeli u 

svojim razmišljanjima i naravno vas je uvijek lijepo slušati zato jer ste i po struci retoričar i 

govornik i sve to jako lijepo zvuči. No kažem više ste se osvrtali na neke županijske projekte 

koji danas nemaju veze sa donošenjem proračuna. Gospodin Picig zahvaljujem na ocjeni koju 

ste dali. Gospodin Brček, znači, to što curi neki krov u nekoj dvorani, pa ne moram ja znati za 

svaki krov koji curi negdje u Županiji, ima valjda netko tko vodi brigu o tome. Na kraju krajeva 

da je to takav problem bio, netko bi došao kod nas u Županiju, iako smo mi formalni osnivači 

i nemamo baš nikakav utjecaj na politike škole, jer imamo manjinski broj školskih odbora. Dale 

mi ne odlučujemo baš o svemu. Imate školski odbor gdje ste većina iz reda zaposlenika, 

roditelja, sindikata. No, ako je to takav problem da ste došli mi bi ga sigurno riješili. Što hoću 

reći, a to je da mi ne možemo to sad riješiti na način to curenje u školi i te solare time što ćemo 

skinuti tih 250 tisuća eura s projekta dvorca Inkey koji nam treba da bi dobili milijun eura. 

Mislim to totalno nije razumno. Imamo plan izrade energetskih certifikata i škola i dvorana je 

u Đurđevcu u planu da se to napravi u roku od par mjeseci i zasigurno će u nekoj dinamici ići 

energetska obnova. Mislim to nije ništa sporno, da li je F ili E. Kažete F. Dobro. Znači to se 

planira napraviti i znači nije to put sada da se nekim amandmanom skinu sredstva. Obvezujemo 

se i sada je u planu da se napravi taj energetski certifikat i da se taj objekt u nekoj dinamici 

predvidi za obnovu. Možda smo evo trebali o tome prije razgovarati. Gospodinu Flajsu nemam 

šta za reći. Za učenički dom već sam sve rekao. Za brzu cestu sam isto rekao i nema šta posebno 

za dodati. I ja sam za sve ovo što ste vi rekli i apsolutno se slažem. Gospodin Martinčević jedan 

dio ovoga vašega komentara vezano uz centar za meso, baš se sad tu nismo razumjeli, ali 

uglavnom radimo na tome i sad smo prije par dana imali sastanak sa udrugom Baby beef i 

planiramo kod ministrice da se to uvrsti u nacionalni program, a još nije, dakle da se uz voće i 

povrće uvrsti i meso. Imamo neke garancije da ćemo to uspjeti. Dom zdravlja to znate da ide. 

Nadalje cijeli niz i mišljenja gospođe Škode Vajdić isto tako mislim da je sve tu jasno i da 

nemamo to puno šta ponavljati. Danas mi je iz te vaše tiskovnice bilo malo apsurdno da je 

rečeno da Županija ništa ne radi u Koprivnici, ali evo ja stvarno ne znam tko je onda napravio 

Centar kompetentnosti, tko radi sada ta dječja igrališta, da ne kažem oko bolničkog kompleksa, 

sve je to u Koprivnici. Što se tiče tih pomoćnika u nastavi, tu je bilo, sjećate se, bio je tu neki 

famozni incident sa nekim predsjednikom te udruge pomoćnika u nastavi koji me prozvao ničim 

argumentiran što se poslije dokazalo da su to insinuacije i laži, dakle taj gospodin je slobodno 

to neko napiše patološki lažljivac koji nikada sa mnom niti s ikim iz naše Županije razgovarao, 

a on se zove Miletić. Bez obzira na te njegove navode mi pratimo taj program zato što zaista 

smatramo da je to vrijedno i sad smo osigurali sredstva koja su povećana radi poreza na 

dohodak, odnosno do oporezivanja minimalnog osobnog dohotka, povećana su na 130 tisuća 

eura. Pratit ćemo to i dalje. Taj gospodin neka to zadrži za sebe, a ja sam odustao od sudske 
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tužbe jer sam shvatio da sa takvima ne treba imati posla. Evo, ako nisam nekome odgovorio 

mogu to učiniti u nekom drugom našem razgovoru ili razgovoru u našoj upravi. Mislim da 

pročelnici nemaju šta posebno za dodati, ali evo možda gospodin Masnec oko ovoga viška koji 

se zakonski raspodjeljuje i to je to, hvala. 

PREDSJEDNIK: Pročelnik Masnec, izvolite. Samo objasnite tih desetak milijuna i zašto 

ih ne možemo potrošiti odmah. 

DARKO MASNEC: Da, nije zašto ih ne možemo potrošiti odmah. Postoji program i 

plan rada koji se predlaže, a to je da prema zakonu o proračunu člankom 37. viškovi i manjkovi 

moraju se iskoristiti ili sljedeće godine ili se moraju kroz plan višegodišnjeg korištenja viškova 

odnosno pokrića manjkova uvrstiti u proračun i projekcije. Mi procjenjujemo da će na kraju 

godine biti ostvaren višak takav kakav je i za sve ovo što je bilo predlagano da uopće nema ni 

vremena da bi se za to potrošilo osim ako idemo podijeliti te novce, a znamo da to ne smijemo. 

Zakon nalaže da moramo planirati koje ćemo viškove i manjkove prenijeti u iduću godinu iako 

proračun nitko osim države ne može sa viškovima i manjkovima planirati. Evo mi smo planirali 

naše projekcije da će to biti 9 milijuna i 980 tisuća eura i kroz tri godine potrošiti ćemo na 

kapitalne projekte i kapitalna ulaganja. Ono u čemu je Županija najviše odgovorna to je pitanje 

zdravstva i školstva, te će se ti novci utrošiti kao vlastita sredstva i to kao izvor 1.1  i koji moraju 

biti uključeni u Proračun. Evo to je to i u skladu je sa propisom i mogućnost koja se nama 

zakonski daje. Program koji smo mi odlučili financirati ne može se niti provesti brže zbog toga 

jer je to izuzetno složen proces budući da se i Dom zdravlja u Križevcima i u Đurđevcu moram 

reći ne može odjedanput nego u određenim stupnjevima.  Evo hvala lijepo. 

PREDSJEDNIK: Zahvaljuje, iscrpili smo raspravu i prelazimo na glasovanje. Najprije 

ćemo glasovati pojedinačno o svakom prijedlogu amandmana, a potom Proračun u cjelini. 

Nakon toga točka je 2. i točka je 3. koje smo isto raspravili. 

Županijska skupština sa 10 glasova „za“ nije prihvatila amandman o povećanju 

sredstava na kapitalnom projektu T 100147 za Rekonstrukciju i dogradnju školskih 

objekata. 

 

 Županijska skupština sa 10 glasova „za“ nije prihvatila amandman o povećanju 

sredstava na Kapitalnom projektu K 100001 Kapitalna pomoć za ravnomjerni razvoj 

Županije. 

  

 Županijska skupština sa 10 glasova „za“ nije prihvatila amandman za povećavaju 

sredstva na aktivnosti A 100016 Osnovna djelatnost vatrogasne zajednice županije. 

 

 Županijska skupština sa 10 glasova „za“ nije prihvatila amandman kojim se uvodi 

nova aktivnost Projekt Preradbenog pogona za mlijeko.  

 

Županijska skupština je sa 20 glasova „za“ i 10 „protiv“ donijela  

Proračun Koprivničko-križevačke županije za 2024. godinu 

i projekcije za 2025. i 2026. godinu. 

Proračun se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Županijska skupština je sa 20 glasova „za“, 5 glasova „protiv“ i 5 glasova „suzdržan 

donijela  

Višegodišnji plan uravnoteženja Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 

2024. godinu s projekcijama za 2025. i 2026. godinu. 

Višegodišnji plan se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

Županijska skupština je sa 20 glasova “za“, 5 glasova „protiv“ i 5 glasova „suzdržan“ 

donijela  

Odluku o izvršavanju Proračuna Koprivničko-križevačke županije  

za 2024. godinu. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

PREDSJEDNIK: Sada bi predložio 10 minuta stanke. 

Nakon stanke. 
 

PREDSJEDNIK: Nakon stanke, molim pročelnicu Ljubicu Belobrk Flamaceta da izvrši 

prozivku, da vidimo koliko nas ima. Konstatiram da je nazočno 26 članica i članova pa možemo 

nastaviti sa radom. 

Točka 4. 

PREDSJEDNIK: Materijal smo primili, raspravu je proveo Odbor za financije i 

proračun, Odbor za vodno i komunalno gospodarstvo koji podržavaju zaključak. Uvodno 

obrazloženje Financijskog plana daje ravnatelj Županijske uprave za ceste Dragutin Guzalić. 

 

DRAGUTIN GUZALIĆ: Poštovani predsjedniče, članice i članovi Županijske 

skupštine, župane, zamjeniče, službe, mediji, evo sve vas lijepo pozdravljam. Pred vama je naš 

Financijski plan za 2024. godinu i projekcije za 2025. i 2026. godinu. Ono što želim reći na 

početku, a to je da bi mi bilo draže da ovaj plan donosimo za jedno mjesec dana, ali eto zakon 

je takav i moramo to sada donijeti, a realno imali bi možda neke puno bolje okvire i neke 

financijske stvari, no eto svake godine po rebalansu proračuna negdje tamo između 20. i 23.12. 

mi od Ministarstva prometa i infrastrukture, po nekakvom zakonu cesta i da dobijemo još 

nekakva sredstva, a ona variraju od 500 tisuća eura pa do milijun i pol eura, zavisno kako koje 

godine, moramo donijeti financijski plan, a koji je sad tu pred vama. U odnosu na ovu godinu, 

plan je otprilike u okvirima kako je to bilo i prethodnih godina, ali ipak nešto malo više u odnosu 

na 2023. godinu. 2023. godina je bila specifična po prihodima, a na tome sam već ranije govorio 

na izvršenju polugodišnjeg Proračuna i iz čega je generirano ove godine oko nekih 3 milijuna 

eura i koji se prenose u sljedeću godinu.  Porasle su cijene u prvoj polovici godine, a koje su 

bile 30 posto veće od uobičajenih i nije bilo u interesu da 6,4 milijuna eura potrošimo iz tog 

fonda solidarnosti. Po našoj redovnoj javnoj nabavi u ovoj godini, točnije u drugoj polovici 

godine, jer sad još završavamo neke radove, dobili smo 20 posto niže cijene. Taj trend našeg 

razmišljanja je bio ispravan i u iduću godinu ulazimo sa tih tri milijuna eura prijenosa iz ove 

godine, a to je zapravo ona prva tranša iz fonda solidarnosti, gdje smo pokrivali i dobili povrat 

nastalih troškova iz 2021. i 2022. godine, a to je bilo 3,2 milijuna eura. Ovo drugo prijenosi iz 
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prethodnih godina i ovo što smo ove godine uprihodili to smo sve potrošili na naše projekte. 

Samo da vas u jednoj rečenici informiram, a to je da smo u ovoj godini u odnosu na protekle 

godine, a i vjerojatno u odnosu na buduće godine, biti će negdje oko 55 kilometara obnovljenih 

kolnika i moderniziranih kolnika što je zaista jedna impozantna brojka. Puno je bilo angažmana 

bilo oko toga, puno posla dakle i provedenih nabava. Nekakve projekcije za 2025. i 2026. 

godinu  vidite i sami u planu i koristim priliku da tu ispravim u ovom obrazloženju dva puta 

sam napisao projekcija za 2025. pa je to možda netko i primijetio ako je iščitavao. To je dakle 

u obrazloženju pogreška, dok u materijalima imate točno napisano. Tamo 2025. se opet 

vraćamo u kolotečinu, ako neće biti nekakvih novih europskih projekata, kao što se to najavljuju 

digitalno, zeleno i tako dalje. 2026. godina također. Ukratko je evo vezano to sve u financijski 

plan i ne bih sad previše detaljizirao o tome što je i pred vama u materijalima ali evo ako ima 

kakvih dodatnih pitanja stojim na raspolaganju. Zahvaljujem. 

 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem gospodinu Guzaliću. Da li se predstavnici odbora žele 

javiti? Predstavnici klubova?  

 

TOMISLAV GOLUBIĆ: Gospodine ravnatelju evo ja vas molim samo jednu 

informaciju, a vezano je za ta sredstva koja su dobivena u tom potresu. Da li sam u pravu dok 

ste rekli za one općine koje graniče sa ovim županijama, to nije za cijelu Županiju ako se ne 

varam, to je samo za općine koje graniče sa Zagrebačkom županijom, Varaždinskom, to jest ne 

znam koje sad tu jesu točno. Međutim bez tih sredstava i, ako uspoređujemo vaše prihode 

poslovanja ispada da ćete u 2024. godini imati manje prihode nego što ste planirali u 2022. 

godini. U 2022. godini je prihod poslovanja bio 4 milijuna 847 tisuća eura, sada 4 milijuna 809 

tisuća eura. Sjećam se dok je konstituiran ovaj saziv Skupštine onda ste vi sami pričali da vam 

nije dosta novaca i da cijene idu gore, ali bez povećanja tih cijena sjećam se dobro da ste 2021. 

pričali da nemate dovoljno novaca da bi se sve održavalo jer se po kilometru vaših cesta iz 

državnog proračuna dobiva puno manje novaca nego što to dobivaju neki drugi Žuc-evi iz 

drugih županija. Očigledno se tu baš ništa nije popravilo, samo se još pogoršalo po tom pitanju. 

Ispada da dvije godine unatrag dok smo doživjeli inflaciju kakva do sad nije zabilježena, jako 

su cijene otišle gore, kao i cijene građevinskih radova. Cijena asfalta i svega što veže te radove, 

čak postoji i zaključak Vlade o rastu tih cijena, mislim u pravu ste kada kažete o cijenama da 

su porasle. Svejedno ispada da vaši prihodi poslovanja prije dvije godine bili veći za 40 tisuća 

eura  nego što su danas. To su mi onako malo, moram priznati veliki upitnici nad glavom. Nije 

mi jasno da li je to zato što će se potrošiti ova sredstva od postpotresnog fonda ili? Pa mislim 

predizborna je godina, župane mogli ste te ceste pokrpati malo i dodati još malo tu nekakve 

novce. Aha u izbornoj budete, u redu, da vidim, da po projekcijama je povećanje u odnosu na 

nekih 600 tisuća eura. Nije mi jasno također prebacivanje 3 milijuna eura u 2024. godinu i još 

1 milijun i 100 tisuća eura u 2025. godinu. Molio bih obrazloženje zašto se to mora prebacivati 

i da li nije moguće potrošiti tih 3 milijuna eura na uređenje cesta, zašto ne i zanima me koje su 

to općine koje dobiti tih tri milijuna eura u 2024. godini, ono čisto neka ljudi znaju. Bit ćemo 

suzdržani na ovaj plan. 

 

PREDSJEDNIK: Da li se još netko ispred klubova javlja? Članice i članovi? Ukoliko 

ne, zaključujem raspravu i molim ravnatelja za kratko obrazloženje. 
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DRAGUTIN GUZALIĆ: Pitanje zbog čega u projekciji za 2025. godinu planiramo 

manje nego smo imali 2022. godine, je li tako? 

 

TOMISLAV GOLUBIĆ: Ma ne, vi u prihodima poslovanja za 2024. godinu planirate 

40 tisuća eura manje nego što je to bilo  izglasano za 2022. godinu. 

 

DRAGUTIN GUZALIĆ: To su ovi prihodi gore, pomoći iz inozemstva. To je upravo 

ono što sam rekao i svake godine varira i ide od 600 tisuća eura pa sve do milijun, milijun i pol 

eura. Takva je situacija na kraju godine sa državnim proračunom. Koliko imaju spremno za 

podijeliti županijskim upravama za ceste i to je uglavnom to. Onaj dio prihodi od imovine koji 

vidite, on blago raste, to je naknada za ceste. To je naš izvorni i glavni prihod, za koji ja govorim 

svake godine u svim svojim izvješćima da je po ovom postojećem modelu financiranja koji je 

danas, a to vam je vezano uz naknadu za ceste koja se naplaćuje kod registracija za vozila te 

ovisi o broju vozila na županiji i ovisi naravno kao o ukupnom kilometru cesta koje imate na 

području županije. Odnos u financiranju po kilometru je 2u1. Duplo više imaju po kilometru 

ceste, kao što to ima Međimurska županija. Takav je model financiranja. Znači imate naknadu 

za ceste koja se plaća po registraciji motornih vozila. To je ta velika disproporcija u modelu. 

Primorsko Goranska županija ima na primjer model 3u1 u odnosu na nas. Mi od države 

dobivamo evo, rekli bi da je to izravnanje po zakonu o cestama. Odluku o tome donosi i ministar 

po nekakvom prijedlogu i to izravnanje varira iz godine u godinu i nikada ne možete računati 

koliko to bude. No moram reći da smo uvijek ispod tog prosjeka i sa tim izravnanjem. Evo, da 

li vas zadovoljava taj moj odgovor. To bi bilo to. 

Aha da, općine. To ste znam sada pitali za potres. Dakle prvi poziv za povrat nastalih troškova 

prema štetama od potresa bio je u ožujku ove godine i tada su se vraćali novci prema nekoliko 

modela. Po prvom modelu povratili smo troškove i koje smo uspjeli prikazati da su prihvatljivi 

iz 2021. godine i 2022. godine, novci koji su nam vraćeni i priznati su, to je onih 3 milijuna 

eura. Drugi javni poziv je bio u četvrtom mjesecu, mislim vi to sve znate vi ste to sve pratili. U 

tom pozivu u kojem se moralo vrlo oprezno postupati u tijeku natječaja i tu se baš ne možete 

igrati. Tada smo se orijentirali da obuhvatimo općine koje su rubno najbliže petrinjskom 

potresu, dakle referenca je bila na petrinjski potres. I treći poziv u svibnju, znači treći natječaj, 

gdje su se ti kriteriji još malo olabavili da tako kažem, te smo tada obuhvatili cijelu Županiju, 

dakle tada su sve općine bile rađene iz tog potresa. Zato vam je možda malo više u onom djelu 

rađeno iz tog drugog natječaja rubno, bliže epicentru petrinjskog potresa. Eto. 

 

PREDSJEDNIK: Zahvaljujem na obrazloženju. Mislim da bismo svi trebali biti zahvali 

da smo uspjeli doći do tih novaca. Modeli su manje bitni sada. U svakom slučaju smo sa time 

puno više cesta obnovili pa će i manje trebati u neko vrijeme njihovo održavanje. Prelazimo na 

glasanje. 

Županijska skupština je sa 21 glasova „za“ i 5 glasova „suzdržan“ donijela  

Zaključak o  davanju Financijskog plana Županijske uprave za upravljanje 

županijskim i lokalnim cestama Koprivničko-križevačke županije za 2023. godinu. 

 

Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 5. 

  

 PREDSJEDNIK: Raspravu su proveli Odbor za statut i Odbor za zdravstvo, koji istu 

podržavaju. O nacrtu odluke proveden je postupak savjetovanja s javnošću i nisu zaprimljene 

nikakve primjedbe ni komentari. Odluku je uvodno obrazložio župan Darko Koren, prilikom 

obrazlaganja Proračuna. Da li se predstavnici odbora žele javiti? Klubovi? Članice i članovi?  

 

Županijska skupština je bez rasprave, jednoglasno sa  26 glasova „za“ donijela  

Odluku o sufinanciranju troškova smještaja osobama smještenim u domovima za 

starije i nemoćne osobe sa sjedištem izvan područja Koprivničko-križevačke županije. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 6. 

 

 PREDSJEDNIK:. Raspravu je proveo Odbor za statut koji podržava prijedlog odluke, ako 

je potrebno obrazložiti, obrazloženje kratko daje zamjenik župana Ratimir Ljubić, no složili ste 

se da ne treba. 

 

Županijska skupština je bez rasprave, jednoglasno sa 26 glasova „za“ donijela   

Odluku o određivanju pravnih osoba od posebnog interesa za sustav civilne 

zaštite Koprivničko-križevačke županije. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

 

Točka 7. 

 

PREDSJEDNIK: O nacrtu odluke je proveden postupak savjetovanja s javnošću u 

kojem nismo zaprimili ni jedan komentar. Raspravu su proveli Odbor za statut kao i Odbor za 

vodno i komunalno gospodarstvo te podržavaju istu. Na sjednici održanoj 15. studenoga 2023. 

godine, Odbor za statut i poslovnik je utvrdio amandman kojim predlaže ispravak jezične 

pogreške u osnovnom tekstu Odluke, a s podnesenim amandmanom usuglasio se i župan. Evo 

kratko obrazloženje daje pročelnica Ljubica Belobrk Flamaceta. 

LJUBICA BELOBRK FLAMACETA: Evo kao što ste vidjeli u Odluci, a Odluka 

zapravo propisuje sastav ovoga Savjeta, te se zapravo i mijenja sastav tako da umjesto 

ravnatelja odnosno ravnateljice Doma zdravlja, u radu dalje sudjeluje, ako se donese takva 

odluka, ravnatelj donosno ravnateljica Zavoda za hitnu. Utvrđeno je da s obzirom na njihovu 

ulogu, unesrećenima na cestama, ravnateljica Zavoda za hitnu može dati veći doprinos odnosno 

bolji doprinos u radu Savjeta. Isto tako na Odboru za statut i poslovnik koji razmatra ovu odluku 

utvrđeno je da još u prvotnom tekstu odluke iz 99. godine, a koja je donesena, napravljena jedna 

pogreška tako da je napisano da Savjet ima predstavnika umjesto predsjednika, tako da je 

podnesen amandman da se ova riječ izmjeni. Budući da je župan prihvatio ovaj amandman on 

ulazi u konačan prijedlog ove odluke. Glasuje se zajedno. 

Županijska skupština bez rasprave, jednoglasno je sa 26 glasova „za“ donijela  
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Odluku o izmjeni Odluke o osnivanju Savjeta za sigurnost prometa na cestama 

Koprivničko-križevačke županije. 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 8. 

 

 PREDSJEDNIK: Točka 8. je donošenje Odluke o sklapanju ugovora o osnivanju prava 

služnosti polaganja cijevi distributivnog niskotlačnog (NT), znači ova riječ visokotlačnog se 

mijenja, plinovoda i njegovog održavanja na nekretnini kčbr. 1257/33, zk.ul. 10570, K.O. 

Koprivnici. Odbor za zdravstvo je proveo raspravu te podržava prijedlog, kratko obrazloženje 

daje pročelnica Ljubica. 

 

Županijska skupština je bez rasprave, jednoglasno  sa 26 glasova „za“ donijela 

Odluku o sklapanju ugovora o osnivanju prava služnosti polaganja cijevi distributivnog 

niskotlačnog (NT) plinovoda i njegovog održavanja na nekretnini 

 kčbr. 1257/33, zk.ul. 10570, K.O. Koprivnici 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

       Točka 9. 

 

PREDSJEDNIK: Točka 9. je razmatranje Izvještaja o provedbi Zakona o 

poljoprivrednom zemljištu, s prijedlogom zaključka. Izvješće smo primili. Raspravu je proveo 

Odbor za poljoprivredu koji podržava materijal. Na održanoj sjednici Odbora za poljoprivredu 

uočeno je da se u izvješću potkrala pogreška u postotku državnog poljoprivrednog zemljišta na 

području Županije, a utvrđenog iza naslova 3., gdje se navodi da je ukupna poljoprivredna 

površina državnog zemljišta na području Koprivničko-križevačke županije 0,70%, a ispravno 

je 7,0%. Opisani podatak nakon održane sjednice Odbora za  poljoprivredu i šumarstvo 

ispravljen je u Izvješću koji je vidljiv u sustavu e Sjednice. Uvodno obrazloženje materijala 

daje pročelnik Marijan Štimac ukoliko je potrebno. Da li je potrebno? Nije. 

 

 Županijska skupština je bez rasprave, jednoglasno sa 26 glasova „za“  donijela  

Zaključak o prihvaćanju Izvještaja o provedbi Zakona o poljoprivrednom zemljištu 

 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

      Točka 10. 

 

 PREDSJEDNIK:. Raspravu je proveo Odbor za poljoprivredu, koji podržava materijal. Da 

li je potrebno uvodno obrazloženje? Nije. Možemo otvoriti raspravu. Klubovi? Članice, 

članovi? 

 

 KRISTINA ŠKODA VAJDIĆ: Ovu točku bi iskoristila kada će biti isplaćena naknada šteta 

osobama kojima je šteta nastala u zadnjoj poplavi? 
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 PREDSJEDNIK: Zahvaljujem. Da li se još netko od članica ili članova želi javiti? Ukoliko 

ne zaključujem raspravu. Da li će netko odgovoriti na ovo pitanje? Pročelnik? Župan? 

 

 DARKO KOREN. Ne znam. Šalim se malo, evo uvijek to otprilike tamo krajem godine. 

Vjerujem da će to tako biti, u kojim iznosima to zaista ne znam. Nemao nikakvu informaciju 

nažalost za sad o tome. 

 

 Županijska skupština je jednoglasno sa 26 glasova „za“ donijela  

Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda za područje Koprivničko-križevačke 

županije za 2024. godinu. 

 

 Plan se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 11. 

 

PREDSJEDNIK: Plan smo primili, obrazloženje daje zamjenik župana ukoliko treba. 

Ne treba. Zadnja šansa iskorištena. Možemo otvoriti raspravu. Klubovi? Članice, članovi? 

Ukoliko ne zaključujem raspravu.  

 

Županijska skupština je bez rasprave, jednoglasno sa 26 glasova „za“ donijela 

Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje 

Koprivničko-križevačke županije za 2024. godinu. 

  

 Plan se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 

Točka 12. 

 

PREDSJEDNIK: Rješenje smo primili. Prijedlog Rješenja utvrdio je odbor za izbor i 

imenovanja pa pozivam predsjednika odbora Stjepana Peršina da nam kratko obrazloži 

prijedlog. 

 

STJEPAN PERŠIN: Poštovani predsjedniče, župane, zamjeniče, svi prisutni, mediji, sve 

vas pozdravljam. Želim vam pročitati ovaj kodeks. Kodeksom ponašanja članova Županijske 

skupštine utvrđeno je da se Etičko povjerenstvo sastoji od predsjednika i 2 člana i to na način 

da je predsjednik radnog tijela nestranačka osoba, dok se jedan član imenuje iz redova članova 

Županijske skupštine koji čine predstavničku većinu, a drugi iz redova članova Županijske 

skupštine koji čine predstavničku manjinu. Član Etičkog povjerenstva Darko Markić, stavio je 

mandat u Županijskoj skupštini u mirovanje  te je Odbor za izbor i imenovanje kao nadležno 

tijelo, a na prijedlog Kluba SDP-a i HSLS-a,  utvrdio prijedlog kojim će se u Etičko 

povjerenstvo umjesto Darka Markića imenovati  za članicu Sanja Horvat, koja je ujedno i 

njegova zamjena u ovom predstavničkom tijelu.    

Županijska skupština jednoglasno je bez rasprave sa 26  glasova „za“   donijela  

Rješenje o izmjeni Rješenja o imenovanju predsjednika i članova Etičkog 

povjerenstva Koprivničko-križevačke županije. 

 

 Rješenje se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 13. 

 

PREDSJEDNIK:  Točka 13. su „Pitanja i prijedlozi“ članova Županijske skupštine da 

li se netko javlja? Ukoliko nema pitanja ili prijedloga zahvaljujem svima na prisustvu i sve vas 

srdačno pozdravljam i kratko koristim priliku da najavim sljedeću Županijsku skupštinu za 19. 

prosinca 2023. godine pa si pokušajte rezervirati vrijeme. 

 

Sjednica je završena  u 18,40 sati. 

 

 

ZAPISNIK SASTAVILA                                                                  PREDSJEDNIK 

    Helena Matica                                             Damir Felak 


